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El Vinaròs, finalista del Trofeu  L’Avellà

Actes per a tots 
A la llum de la Lluna

X.Flores 

Gastrocinema a Ca Massita, una proposta molt originalEls contacontes per a públic infantil a la Biblioplatja van tindre molt èxit

Actuació de la banda infantil i juvenil de la Societat Musical La Alianza
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Concert de Saxafílics a la Terrassa del pub Oscar’s
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A la llum de la Lluna

Exposició “col·leccions antigues 
de cromos”, a la biblioteca

Mostra de llibres antics de Vinaròs a càrrec de l’associació cultural Amics de Vinaròs

Exposició de fotografíes de Vinaròs de J.Luis Garcia Conceptes

L’itinerari del pa, a casa Farga

Contacontes per als més petits a la llibreria i cafetería Nunca Jamás

Degustació de pastes antigues a la pastisseria Viver

Música i gastronomia a l'ermita

30  juliol  2011
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A la llum de la Lluna
30  juliol  2011

Lectura de textos poètics d’autors vinarossencs i actuació de l’Orfeó Vinarossenc sota la direcció de Pilar Yeves. Venancio Ayza, Juan Ramón Guardiola i Joan- Elies Adell, van ser els poetes 
escollits per fer una lectura de textos poètics

El grup Les mil i una de l’Aula de Teatre de Vinaròs va representar l’obra Lisístrata a l¡auditori municipal i 
els fons van ser destinats a Càritas Vinaròs

Teatre a càrrec de l’associació d’Ames de Casa

El X Cicle de Curtmetratges Agustí Comes ha registrat un ple 
absolut en totes les sessions
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A la llum de la Lluna

Itinerari pels bonsáis

Concert de dolçaina

Visita guiada per la mostra de Joaquin Simó

Concert del grup de percussionistes de Senegal

Actuació de Dani Miquel

30  juliol  2011
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X.Flores

X.Flores

X.Flores

ACTUALITAT

El expolio de 219 árboles en terrenos municipales 
de Les Soterranyes y los daños en el patrimonio 
municipal tuvo lugar al menos antes del pasado 27 
de mayo, durante el anterior gobierno de PSOE y 
PVI. Así lo demuestra un parte de la Policía Local 
en el que se hace constar que ese día –cinco días 
después de las elecciones municipales- se observó 
tras una inspección por zonas rurales que los 
olivos de estos terrenos “estaban podados con 
la peculiaridad de que la poda se efectuó para 
transporte, se vio que pudo haber un gran tráfico 
de vehículos en la zona al estar el suelo con muchas 
rodadas y la vegetación baja pisada, pero no se 
vieron vehículos ni personas en las inmediaciones”.  
El portavoz del equipo de gobierno, Lluís 
Gandia, leyó ayer este documento policial para 
desmentir al ex edil de Urbanismo, Javier Balada, 
que el miércoles había asegurado que estas 
actuaciones tuvieron lugar cuando él ya no tenía 
responsabilidades en el Ayuntamiento.
“Desde el equipo de gobierno creemos que Balada 
salió a los medios solo para lavarse las manos, 
porque no debe tener la conciencia muy tranquila”, 
indicó Gandia, para quien las explicaciones del ex 

edil “han dejado aún más dudas”.
Gandia acusó a Balada de haber expedido una au-
torización de regeneración de la zona cuando no 
podía hacerlo, ya que esta actuación hubiera re-
querido de la previa autorización de la Confede-
ración Hidrográfica del Júcar (CHJ) y de la Conse-
lleria de Medio Ambiente, como ya advirtieron los 
técnicos municipales en un informe. Unas autori-
zaciones de las que el Ayuntamiento no dispone 
hoy en día. “Es cierto que el Ayuntamiento pidió 
una subvención al Ministerio de Industria para la 
regeneración del cauce del barranco del Peturre-
ro, pero en esta solicitud se acompaña un infor-
me de la técnica urbanística del Ayuntamiento 
que ya advierte que al tratarse de una actuación 
situada en el cauce de un barranco necesita de la 
autorización del CHJ y de la Conselleria compe-
tente”, indicó Gandia, que preguntó “dónde están 
estas dos autorizaciones?”.
El portavoz municipal realizó una cronología de 
los hechos, explicando que la primera noticia que 
tuvo el actual equipo de gobierno de este caso 
es una instancia que presentó Apnal - Ecologistas 
en Acción el pasado 1 de julio, donde se dice que 

observaron un posible expolio en Soterranyes. 
El día 5 de julio, el alcalde Juan Bautista Juan 
presentó la primera denuncia ante la Guardia Civil 
para que se investigaran los hechos, y el día 6 de 
julio se respondió a los ecologistas y se les adjuntó 
un informe de la técnica de Medio Ambiente del 
Ayuntamiento, donde se explica que ningún 
departamento del consistorio ha autorizado estas 
actuaciones y que se ha procedido a iniciar los 
trámites para canalizar el asunto vía judicial.
Las investigaciones del caso siguen abiertas y el 
siguiente paso es averiguar adónde han ido a parar 
los árboles. Una de las hipótesis no descartadas es 
que hayan sido vendidos, dado su elevado valor de 
mercado.  
“Se ha hecho un expolio al patrimonio vinarocense, 
el equipo de gobierno está dispuesto a llegar hasta 
el final para averiguar quién es el responsable, 
caiga quien caiga”, concluyó el portavoz municipal.

El portavoz del equipo de gobierno, Lluís Gandia, 
ha asegurado que el anterior equipo de gobierno 
no realizó un preceptivo estudio de la zona 
donde se proyecta el polígono industrial de Les 
Soterranyes que  pidió la dirección general de 
Patrimonio Cultural de la Conselleria, tras resolver 
las alegaciones presentadas por Apnal - Ecologistas 
en Acción y la asociación vecinal Raimundo de 
Alòs al estudio paisajístico.
Patrimonio ha atendido ambas reclamaciones 
considerando necesaria la presentación de “un 
estudio en profundidad del territorio, no solo 
centrado en el bien inmueble sino también ba-

sado en la evolución del territorio a lo largo del 
tiempo y su interpretación en clave histórica que 
ayude a explicar sus valores actuales y así tener 
elementos suficientes para valorar su protección, 
como solicitan estas asociaciones o autorizar el 
desarrollo del polígono industrial”. 
Según Gandia el anterior equipo de gobierno “ni 
presentó toda la documentación ni se leyeron 
la ley, que explica claramente que en una zona 
como Soterranyes, donde existe un patrimonio 
arbóreo y de casetas de piedra en seco, debe 
hacerse este estudio, que ni el Ayuntamiento ni 
la empresa redactora del proyecto han realizado”.

Patrimonio pide un estudio de la evolución de Les Soterranyes para decidir su 
protección o autorizar el polígono industrial

Gandia muestra un documento policial del 27 de mayo en el que se observó 
que los árboles expoliados ya estaban podados y listos para el transporte

El expolio de les Soterranyes se efectuó 
durante el gobierno anterior

L'alcalde, Juan Bautista Juan, va acudir la set-
mana pasada a la Conselleria per a consensuar 
una solució a un error administratiu en el co-
finançament de la piscina municipal coberta. 
Aquest projecte està inclòs dins de les inversi-
ons del Plan Confianza de la Generalitat amb 
una inversió propera als tres milions d'euros. 
L'edil d'Obres i Serveis, Jose Ramon Tárrega ha 
acusat a l'anterior equip de govern de “desídia” 
culpant-lo que aquestes obres no s'hagin iniciat 
encara, apuntant que haurien d'haver solucio-

nat aquesta deficiència en el cofinançament i 
no es va fer. “Aquesta obra hauria d'haver estat 
cofinançada entre la Diputació i la Generalitat 
i, al final, per una qüestió administrativa, va ser 
cofinançada per l'Ajuntament i l'administració 
autonòmica”, va explicar Tárrega, que afegia que 
“ja que sembla que la Diputació quedarà exclosa 
del finançament d'aquesta obra, una de les solu-
cions pot ser signar un conveni amb ella perquè 
inverteixi aquesta quantitat en un altre projecte”. 
Respecte a la resta d'obres pendents del Pla, 

va defensar la realització dels pluvials de 
l'avinguda Llibertat durant aquest mes de juliol, 
argumentant que en la zona hi ha dos col·legis i 
que han de quedar concloses per a quan s'iniciï 
el nou curs escolar. Va recordar també que les 
obres del pla integral d'accessibilitat suposaran 
l'adequació de 23 edificis públics i actuacions 
en 25 zones del municipi. Aquesta obra, que 
es perllongarà fins a gener de 2012, suposarà 
segons Tárrega que Vinaròs “es converteixi en 
un model a seguir quant a accessibilitat”.

La piscina municipal, pendent de resoldre una qüestió administrativa 

Lluis Gandia y José Ramón Tárrega
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ACTUALITAT

El Ayuntamiento de Vinaròs está desarrollando el pro-
grama Emcorp 2011 cuyo objetivo es la contratación 
temporal de desempleados inscritos en el correspon-
diente centro Servef para la ejecución de obras y servi-
cios de interés general y social como medio de adqui-
sición de práctica profesional y mejora de la empleabi-
lidad, de manera que se facilite su inserción laboral.
El programa Emcorp está subvencionado por la 
Consejería de Educación, Formación y Empleo 

y cofinanciado por el Fondo Social Europeo, y la 
ayuda asignada para el Ayuntamiento de Vinaròs 
para el presente año es de 78.488,22€.
En el año 2011 el Ayuntamiento de Vinaròs realiza 
dos proyectos con cargo a este programa, L’Escola 
d’Estiu Illa y Potenciació de les Tasques de la Brigada 
Verda. Para el desarrollo de estos proyectos se 
ha contratado a 27 personas desempleadas: 22 
monitores de tiempo libre, 2 de personal de limpieza, 

1 conserje y 2 peones agrícolas o forestales.
El concejal de Empleo del Ayuntamiento de 
Vinaròs, Juan Amat, ha indicado que “el empleo es 
el principal problema de la sociedad española en la 
actualidad, en Vinaròs tenemos la cifra más alta de 
parados de toda la historia y por eso la creación de 
empleo y las ayudas para fomentar el empleo en las 
empresas privadas es y será un objetivo prioritario 
del actual equipo de gobierno”.

La Concejalía de Empleo, Modernización y 
Nuevas Tecnologías del Ayuntamiento de Vinaròs 
informa de la convocatoria de ayudas realizada 
por la Conselleria de Educación, Formación y 
Empleo destinadas a empresas de la Comunidad 
Valenciana para incentivar la celebración de 
contratos con alumnos de Formación Profesional.
El objetivo de estas ayudas es fomentar la celebra-
ción y el mantenimiento de contratos indefinidos 

a tiempo parcial de mayores de 18 años, que al 
mismo tiempo cursen primer o segundo curso de 
ciclos formativos de Formación Profesional inicial 
de grado medio o superior para el curso 2011-12.
Podrá ser objeto de una subvención de 7.000€ la 
celebración de un contrato indefinido a tiempo 
parcial con una persona que se matricule por 
primera vez en el primer o segundo curso de un 
ciclo formativo de Formación Profesional inicial. 

También es susceptible de subvención por un im-
porte de 7.000 € el mantenimiento del contrato con 
la persona que se matricule por primera vez en el 
segundo curso del ciclo formativo correspondiente, 
cuando ya hubiera sido objeto de subvención en 
convocatoria de ejercicio presupuestario anterior a 
la celebración del contrato que se mantiene.
El plazo para solicitar las ayudas está abierto hasta 
el 30 de septiembre de 2011.

El edil de Obras, Servicios y Medio Ambiente, 
José Ramon Tárrega, ha indicado que el go-
bierno local se siente “muy decepcionado” 
con las obras de remodelación del paseo 
y aseguró que la nueva Oficina de Turismo 
“es sólo algo que forma parte del conjunto 
de este cúmulo de despropósitos”. Tárrega 

indicó que no puede culparse al PP de esta 
Oficina de Turismo, “puesto que ya estaba de-
cidida de antemano”. Y aseguró que “además, 
puedo garantizar que la tenemos de milagro”, 
apuntando que para reducir costes “ya se re-
dujo el tamaño de las pérgolas del paseo, que 
son más pequeñas que en el proyecto inicial”.

Més tard que en estius anteriors, però 
Vinaròs tornarà a tenir aquest estiu 
‘xiringuitos’ a la platja del Fortí. L'actual 
equip de govern ha anunciat que ha 
arribat a un acord amb la subdelegació 

del govern per a la instal·lació de tres 
d'ells, després de l'aprovació en el 
Ple del mes de març d’una moció en 
aquest sentit, presentada pel PP i a la 
que el Bloc va donar-hi suport. PSOE i 

PVI van votar en contra, qualificant la 
mesura de “greuge comparatiu vers als 
locals d'hostaleria situats en el Passeig 
Marítim que sí que estan regulats”, 
i recordaven que la remodelació 
d'aquest espai incloïa l'eliminació dels 
xiringuitos, segons un acord arribat 
entre el consistori i el Ministeri de Medi 
Ambient, Rural i Marí. A pesar d'això, els 
seus vots no van resultar suficients per a 
tombar el punt. Una moció que segons 
el portaveu del PP, Lluís Gandia, “no va 
ser tramitada” per l'anterior equip de 
govern. “Aquest equip de govern ha 
estat en contacte amb la subdelegació 
per a poder instal·lar-los i, encara que 
amb retard, està garantida la presència 
dels xiringuitos en els pròxims anys”, va 
indicar. Els populars consideren que 
aquest tipus d'instal·lacions “donen un 
servei complementari als usuaris i són 

un atractiu turístic més, a més de crear 
llocs de treball". Una opinió en la qual 
els nacionalistes també estan d'acord. 
El seu portaveu, Domènec Fontanet, 
ha subratllat en algunes ocasions 
que els serveis que els xiringuitos 
oferixen no estan renyits amb els que 
oferixen la resta de locals del passeig. 
Els tres xiringuitos que s'instal·laran 
pròximament en la platja del Fortí 
tindran una distància de 100 metres 
entre cadascun d'ells, pel que la seva 
ubicació serà diferent a la d'estius 
anteriors. L'any passat també va haver-
hi xiringuitos, ja que cal recordar que 
el consistori vinarossenc va demanar 
una pròrroga final d'ocupació de la 
platja que Costes va concedir, encara 
que existia la condició que era només 
fins que finalitzessin les obres de 
remodelació del passeig marítim.

X.Flores

Redacción

Redacción

Els ‘xiringuitos’ tornen a la platja del Fortí 

Tárrega dice que la Oficina de Turismo “ya estaba 
decidida” antes de entrar el PP en el gobierno

El Ayuntamiento de Vinaròs contrata a 27 personas a través de las ayudas del 
programa Emcorp
El concejal de Empleo, Juan Amat, señala que “crear empleo es un objetivo prioritario del equipo de gobierno”

Se abre el plazo para solicitar ayudas a la contratación de alumnos 
de Formación Profesional inicial
El plazo para realizar las solicitudes finaliza el próximo 30 de septiembre
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ACTUALITAT

La processó de la Mare de Déu de l'Assumpció 
tornarà a contar amb la participació dels Nanos i 
Gegants de Vinaròs. Aquest retorn de les figures 
en aquesta antiga processó ha sorgit arran de la 
localització d'un document de l'Arxiu municipal 
que data de l'any 1698, en el qual es reflecteix la 
participació dels gegants en aquesta processó. 
Quan l'arxiver municipal, Javier Palomo, va posar 
en coneixement del president de la colla, Jordi 
Beltrán, el contingut del document, aquest va 
proposar a la Regidoria de Cultura i l'església de 
l’Assumpció la restauració, ja a partir d’aquest 
mes d'agost, de la participació de les figures en 
la processó. La proposta va ser molt ben acollida 
tant per part de la Regidoria de Cultura com pel 
rector de l'església, Emili Vinaixa, que va apuntar 
que la processó necessitava de més participació 
ciutadana, ja que n'estava perdent al llarg dels 
últims anys i la festa estava en decadència. “Quan 
m'ho van dir em vaig alegrar molt. Qualsevol idea 
que reavivi la cultura popular i la religió és ben 
rebuda” va indicar. 
L'arxiver municipal, Javier Palomo, va emfatitzar 
la insistència de Beltrán per localitzar documents 
de l'arxiu que aportessin informació sobre l'origen 
de les figures, i va insistir en la importància del 

document localitzat en l'arxiu, apuntant que es 
tracta d'un plec de despeses del Consell de la Vila 
per a les festes celebrades en honor de la Mare 
de Déu de l'Assumpció. A pesar que existeix un 
document més antic –de 1694- que ja parla de 
l'existència dels nanos i gegants de Vinaròs, en 
aquest la importància radica, segons l’arxiver “en 
què es diu que els gegants ja tenien una dansa 
pròpia i se sap que hi havia més d'una figura i que 
era l'Ajuntament qui els pagava, el que significa que 
o bé eren propietat del consistori o bé l'Ajuntament 
era l'encarregat del seu manteniment”. A més, el 
document també aclareix que durant la processó 
vuit homes realitzaven una dansa. El document 
també dóna una explicació al perquè la corporació 
municipal ha participat històricament en aquesta 
processó, ja que s'apunta que el consell municipal 
era un dels encarregats de la seva organització. 
Per la seva banda, el regidor de Cultura, Lluís 
Gandia, va felicitar per partida triple a l'arxiver 
municipal, a la colla de Nanos i Gegants i a l'església, 
agraint la implicació de tots per a poder recuperar 
la participació de les figures en aquesta processó. 
Es pretén, d'aquesta manera, impulsar de nou una 
de les festivitats més importants de la ciutat, però 
que avui dia estava en clara decadència.

Arran de la localització d’un document de 1698

Vinaròs recupera la participació dels Nanos i 
Gegants en la processó de l'Assumpció 

El pasado martes 26 se clausuró de manos de la 
concejal del área de Bienestar Social, Marcela Barbé 
Beltrán, las sesiones formativas programadas 
durante el mes de julio por la agencia AMICS para 
el voluntariado de la localidad.
Entre otras cosas, comentó su total acuerdo con 
el espíritu de la ley valenciana de los Servicios 
Sociales que busca que sean las mismas personas 
de la Comunidad quienes asuman sus diferencias, 
buscando soluciones a las mismas, con la ayuda de 
los técnicos municipales, a quienes les corresponde 
potenciar las organizaciones de voluntariado 
social e integrarlas en tareas comunes, mediante 
el apoyo, formación y asesoramiento técnico 

necesario.
Esta colaboración y cooperación entre aso-
ciaciones, voluntarios y técnicos se ha venido 
manteniendo, en la medida de las posibilidades 
existentes, pero es en el campo de la integración 
social de la migración, a raíz del plan municipal 
2011/2013, donde se intenta materializar en ac-
ciones concretas de formación, como la que se 
clausuró.
Para finalizar agradeció primero a los asistentes 
su participación, demostrando estos su 
satisfacción y provecho sobre las sesiones, a su 
vez les animó a seguir con éste compromiso que 
tienen con lo que para la administración es una 

obligación, favorecer la integración social de 
la población migrada. Agradeciendo al final el 
trabajo realizado al equipo técnico de mediación 
de la agencia AMICS, que organizó y impartió 
las sesiones, asegurando a los presentes que no 
será la última acción de estas características que 
realizarán conjuntamente el Ayuntamiento y las 
diferentes organizaciones no gubernamentales 
del municipio. 
Recordar que estas sesiones formativas han girado 
en torno a temas cómo las peculiaridades de la 
atención y el trabajo con personas inmigrantes, 
las relaciones familiares de origen y destino o las 
características de las nuevas generaciones.

Clausura formación ONG’s

X.Flores

Jordi Beltrán, Lluis Gandia, Javier Palomo i Emili Vinaixa. 
A la dreta, el document de 1698 en el qual consta la 
participació dels gegants en la processó
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ACTUALITAT

El regidor i portaveu de Bloc - Compromís a 
l'Ajuntament de Vinaròs, Domènec Fontanet, ha 
informat que presentaran en el pròxim Plenari 
una moció perquè no s’autoritze el cultiu d’arròs 
transgènic a Vinaròs, com pretén l'empresa italiana 
Transactiva. 
 Fontanet va recordar que “existeixen ja diversos 
casos de cultius experimentals de transgènics que 
han acabat contaminant la cadena alimentària, 
especialment l'arròs”, apuntant també que aquests 
casos “han suposat la ruïna per al sector arrosser 
afectat, com ha estat el cas d'Estats Units, i han 

tingut greus conseqüències comercials”. Fontanet 
va recordar que el municipi de Vinaròs “està 
situat a només 20 quilòmetres del Delta de l'Ebre, 
per la qual cosa les hibridacions i contaminació 
subsidiària serien inevitables”. De la mateixa 
manera, també va recordar que “al conjunt del País 
Valencià existeix una important producció d'arròs, 
que podria veure's també afectada”.  
El regidor del Bloc aposta per aplicar “el principi 
de precaució” per la possibilitat de contaminació 
per transgènics i va anunciar la presentació en 
el pròxim Plenari d’una proposta perquè no siga 
concedida l'autorització municipal, i en cas de 
ser necessari, mostrar el posicionament en contra 
d'aquest cultiu experimental al nostre municipi i 
declarar Vinaròs zona lliure de transgènics, seguint 
l'exemple de pobles com Ulldecona i Sant Carles 
de la Ràpita. La moció també pretén instar a la 
Conselleria d’Agricultura, Pesca, Alimentació i 
Aigua per a que el Comitè Valencià de Control 
d’Organismes Genèticament Modificats denegue 
el permís a l’empresa italiana Transactiva per a 
cultivar arròs modificat genèticament en aquest 
terme municipal, alhora que instar al Consell a 
declarar el País Valencià zona lliure de cultius 

d’organismes modificats genèticament.

Altres temàtiques
D’altra banda, el segon regidor del Bloc - Compromís 
a l’Ajuntament de Vinaròs, Jordi Moliner, va 
mostrar el desacord  de la formació nacionalista en 
les retribucions assignades, recordant que el 2010 
PP i Bloc “vam arribar a un acord que esperàvem 
que es mantingués”. També va indicar que no 
estan d’acord amb la nova distribució dels espais 
d’opinió al Diariet en considerar que “no és la més 
justa” indicant que els populars “hagueren pogut 
esperar a aprobar el nou reglament”.
Respecte a la creació d’una nova comissió de 
festes, Moliner va indicar que si se’n vol crear una 
de nova “s’haurien de fer uns nous estatuts”. També 
va considerar que la nova Oficina de Turisme 
que s’està construint al passeig “és un mausoleu”, 
i va apuntar que el nou govern “hauria d’haver 
paralitzat l’obra”.
Finalment, va criticar que els actes d’estiu “estan 
pensats només per unes 500 persones, quan 
haurien de ser majoritaris” i va sol·licitar “l’ampliació 
dels horaris i un menjador per a L’Illa” que facilitarien 
a pares i mares compaginar el seu horari laboral.

Bloc Compromís s’oposa a que la Conselleria d’Agricultura autoritze cultivar 
arròs transgènic a Vinaròs

El portaveu del Grup Municipal Socialista de 
Vinaròs, Jordi Romeu, ha qualificat de “primer 
engany” el fet que l’equip de govern porte a debat 
Plenari la nova ordenança fiscal reguladora de la 
taxa de les escombraries.
Romeu va recordar que des de fa vuit anys ha estat 
l'Ajuntament el que se n'ha fet càrrec del cost d'esta 
taxa abonant-la a la UTE encarregada de la neteja 

i recollida de residus. Això afectava als habitatges 
particulars, mentre les empreses sí que pagaven 
per la recollida de residus. El portaveu socialista 
va indicar que dintre del programa electoral dels 
populars “no figura que imposarien noves taxes 
als ciutadans”. A més, Romeu considera que la 
conjuntura de crisi actual “és la menys propícia 
per a fer-ho” i va recomanar esperar al pròxim 
pressupost municipal per a tractar globalment el 
tema i no imposar ara la taxa de recollida, recordant 
que en un futur haurà d'imposar-se una nova taxa 
pel tractament de les escombraries. 
D’altra banda, va assegurar que la situació del 
trànsit a la ciutat “és caòtica” degut a les obres de 
pluvials del Plan Confianza. “L’avinguda Llibertat 
està interrompuda quasi tot el dia, i el poble queda 
bloquejat”, va indicar, exigint-ne una solució.
El regidor Vicent Andreu Albiol, de la seua banda, 

va fer un balanç dels dos mesos de govern dels 
populars, assegurant que “només han continuat 
la nostra tasca”, i criticant que “han creat una plaça 
d’assessor pagada per l’Ajuntament, una nova 
taxa per als ciutadans i han incrementat els sous”. 
També va criticar que la Biblioteca estiga tancada a 
la tarda este estiu.
Finalment, respecte al retard en la construcció de 
la piscina municipal, inclosa dins el Plan Confianza, 
Romeu va indicar que aquesta inversió estava 
inclosa des de l’any 2008 als plans provincials 
d’instal·lacions esportives i va ser a suggeriment del 
diputat d’esports Manolo Gual que l’Ajuntament 
va decidir incloure-la dins el Plan Confianza, per 
agilitzar-ne la seua construcció. En aquest sentit, el 
secretari de la formació, Juan Antonio Beltrán, va 
assegurar que al novembre de 2008 l’Ajuntament 
va finalitzar la tramitació de la piscina municipal.

El PSPV-PSOE critica que l'Ajuntament recupere la taxa de les escombraries 

El PVI ha criticat aquesta setmana que l’Ajunta-
ment pretenga recuperar la taxa de recollida de 
les escombraries que els independents van supri-

mir el 2003. Carlos Roger va indicar que es veuran 
afectats 20.795 habitatges, que pagaran cadascu-
na 38 euros anuals, el que suposarà al voltant de 
800.000 euros. Segons Roger, la situació econòmi-
ca de l'Ajuntament no és tan dolenta com per a 
tornar a incloure la taxa “perquè ja s’han executat 
el 68% de les despeses i només han entrat el 18% 
dels ingressos, símptoma de que no hi ha proble-
mes greus”. 
Des del PVI es considera “intolerable el fet d’aug-
mentar la pressió fiscal als contribuents amb 
nous impostos en època de crisi” va dir, recor-
dant que el PVI va llevar aquesta taxa per a par-
ticulars “per a compensar els efectes de l'incre-

ment del “catastrazo” que va suposar un elevat 
augment de l'IBI”. 
El PVI també va qualificar la situació del trànsit 
en la ciutat com “caòtica” a causa de les obres de 
l'avinguda de la Llibertat. La regidora Maria Dolores 
Miralles, també va dir que la ciutat està col·lapsada 
i va apuntar que “és el túnel subterrani del passeig 
el que ajuda a la descongestió”.
Miralles també va assegurar que ha rebut queixes 
ciutadanes “per la brutícia a la ciutat, sobretot a la 
Costa Nord, la qual cosa dóna una mala imatge de 
la ciutat, més en època turística”. També va exigir 
més presència de la policia municipal a les zones 
turístiques nord i sud. 

El PVI, contra la recuperació de la taxa de les escombraries
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El accidente sufrido este fin de semana en la Costa 
Norte, en que murieron dos personas atropelladas 
por un vehículo, ha reabierto entre el vecindario el 
debate sobre la peligrosidad de esta carretera de costa 
y la necesidad de una vía alternativa más ancha y más 
segura, mientras desde el Ayuntamiento de la localidad 
también se está replanteando la mejora de la seguridad 
en la principal carretera de esta zona turística. La 
circulación por la avenida Francisco José Balada, que es 
el eje viario de la zona norte, tiene su velocidad limitada 
a tan solo 30 kilómetros por hora por el gran tránsito que 
registra, sobre todo en verano, y la ausencia de acera en 
algunos de sus tramos, aunque en el del accidente hay 
un margen de espacio hasta el vallado de edificaciones 
que servía para pasear a los dos fallecidos.
El alcalde, Juan Bautista Juan, lamentó mucho los hechos 
y apuntó que a pesar de la dificultad que el propio 
vial comporta, este accidente ha hecho replantear de 
nuevo la seguridad en esta carretera. “Vamos a mirar 
las diferentes posibilidades que tenemos, porque, 
aunque ya se han puesto medios para que se respete la 
velocidad de 30 km/h, por motivos de visibilidad o por 
la ubicaciones de los contenedores puede plantearse 
mejorar las condiciones de seguridad en esta vía urbana”, 
indicó el primer edil. El Bloc, por medio de su portavoz, 
Domènec Fontanet, también apuntó que pedirán que la 
acera peatonal que existe ahora en el tramo de Boverals, 
se prolongue también desde Saldonar a la Barbiguera, 
para mejorar la seguridad. 

Una zona con un desarrollo muy debatido
El desarrollo de esta zona de costa ha sido ampliamente 
debatida en varios Plenarios, aunque los grupos municipa-
les no han llegado a ningún acuerdo de consenso. 
La Costa Norte es la zona más turística de Vinaròs, allí 
viven de forma permanente miles de vinarocenses y 
está poblada de numerosas edificaciones turísticas. En 

verano, la densidad poblacional aumenta de manera 
considerable. El principal vial de la Costa Norte es 
especialmente estrecho, aunque ha sido notablemente 
mejorado, dotándolo de aceras en varios de sus tramos 
y de espejos de visibilidad para facilitar la incorporación 
de los vehículos. Aún así, la peligrosidad es evidente. En 
la zona se ha proyectado la construcción de un supervial 
de 30 metros de anchura, aunque la construcción 
de la variante de la N-340, pasando el actual vial a ser 
propiedad municipal en cuanto acaben las obras, es 
uno de los puntos que ha hecho replantearse la zona. 
El PP considera más coherente, en lugar de construir 
el supervial, realizar el enlace de la zona a través de la 
actual N-340 por ser “más racional y eficiente”. “El mejor 
vial para la Costa Norte es adaptar la N-340 y que en 
un futuro la carretera de costa sea de única dirección, 
ampliando así las aceras para peatones”, indicó Juan. 
Desde la N-340, que haría la función de boulevard, se 
arreglarían entonces todos los accesos en dirección al 
mar, lo que mejoraría la seguridad. Esta es una solución a 
largo plazo que también el Bloc avala. Para su portavoz, 
Domènec Fontanet, “se debe tener en cuenta la nueva 
realidad que supondrá el desdoblamiento de la N-340, 
que se acabará convirtiendo en un vial rápido de 
conexión”. PSOE y PVI han apostado en varias ocasiones 
por desarrollar la zona y construir un supervial de 30 
metros de anchura, independientemente de que la 
actual N-340 pase a ser de propiedad municipal.

El concejal José Ramón Tárrega 
Vinaròs ha sido nombrado vo-
cal en calidad de asesor de la 
próxima comisión permanen-
te del Patronato Provincial de 
Turismo de la Diputación. Ade-
más del concejal vinarocense, 
el presidente de la Diputación 
Javier Moliner también ha 
nombrado a Carlos Escorihue-
la Artola, Vicente Farnós de los 
Santos y Rafael Suescun Ayza.
Tárrega también forma parte, 
en representación de Vinaròs, 
de la comisión de gobierno 
del Consorcio de Residuos de 
la Zona 1.

El Ayuntamiento se replantea la seguridad de la 
carretera de la Costa Norte tras un atropello que ha 
costado la vida a dos personas

X.Flores

Jose Ramón Tárrega, 
nombrado vocal 
del Patronato 
Provincial de 
Turismo
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ES UN MENSAJE DE COCEMFE MAESTRAT Y 
LA CONCEJALíA DE DISCAPACIDAD

FOTODENUNCIA
El/la dueño/a de la furgoneta ha 
aparcado bloqueando el paso de 

peatones desde el colectivo le 
pedimos un poco más de Educación 
Vial a la hora de estacionar por no 

decirle otra cosa más… 
HOY POR MÍ... MAÑANA PUEDE QUE POR TI 

 
SON MUCHOS AÑOS LUCHANDO CONTRA LAS 
BARRERAS Y AÚN SE SIGUEN PRODUCIENDO 

ESTAS SITUACIONES 
 

¡SUSPENDIDO EN SOLIDARIDAD! 

AB )Jow0td METEOROLOGIA

Per Domingo Callariza

VINARÒSde

Índex UV

Temperatura

des del 20/7 al 26/7 Informació facilitada per  www.meteov inaros.com

Humitat

Pluja

ACTUALITAT
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Set xiquets i dues xiquetes saharauis, de 9 
a 12 anys d'edat, passen el seu estiu amb 
famílies del nord de la província de Castelló 
gràcies al programa “Vacances en Pau” de 
l’associació Smara. El dilluns van ser rebuts 
juntament amb les seves famílies acollidores 
per l'alcalde de Vinaròs, Juan Bautista Juan, 
i la regidora de Benestar Social, Marcela 
Barbé, entre altres edils de la corporació. 
El coordinador a Vinaròs de “Vacances en 
Pau” Joan Adell va destacar que els xiquets 
i xiquetes han passat revisions mèdiques 
en l'Hospital Comarcal i que els residents a 

Vinaròs assisteixen a l'escola d'estiu L´Illa. 
També va destacar la col·laboració rebuda 
des de l'Ajuntament de Vinaròs i va recordar 
que es compleixen 15 anys de l'inici de 
l'arribada de nens saharauis cada estiu.

Nou xiquets saharauis, acollits al nord de Castelló 



13

30  juliol  2011

SOCIETAT
fo

to
no

tí
ci

es

Reina del 2012 Mireia Garriga

40 años 

Noves 
reines 
de la 
NEVC

Felicidades

Como vinarossenca que soy felicito a “La Bolera”, que el 1 de 
agosto hace 40 años que abrió sus puertas a este pueblo. 
Como hija de Antonio, necesito dar las gracias al sentimiento 
de responsabilidad y sacrificio que habéis demostrado; y 
como todos los principios nada fue fácil. Fuisteis innovadores 
trayendo al pueblo multitud de espectáculos y artistas de la 
farándula, y también montasteis la bolera de bolos manual 
cuando en Vinaròs no se sabía ni lo que era, y después, para 
acabar sabiendo lo que era el futuro de un pueblo como 
Vinaròs hicisteis el hotel.
Habéis sido atrevidos, astutos, negociantes, pero sobre-
todo trabajadores. Atrás quedó cuando mi madre entró a 
trabajar con 9 años en una casa rica solo para limpiar zapa-
tos o cuando mi abuelo mandó en un tren a mi padre con 
13 años a servir en la Costa Brava. Quizá después de todo 
lo vivido, y con estos últimos 40 años, deberíais empezar a 
pensar un poquito en vosotros. De todas formas, vuestras 
hijas siempre os apoyarán. Felicidades.

Ana

Sebastián y Celia están de luna de miel por el Báltico

El passat dia 9 de juliol la comparsa “De Pressa i Corrents” va 
presentar a la seva Reina del 2012 Mireia Garriga. Tot seguit també 
es va fer la presentació del vestit del Carnaval 2012. Mireia et 
desitgem que tingues un regnat inoblidable. Visca el Carnaval! 
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Com és tradicional, la comparsa No En Volem Cap va celebrar la festa de Sant 
Fermí, amb un sopar per als socis, així com el ja típic “encierro” NEVC, molt 
participatiu. Es va aprofitar aquesta festa per elegir a les noves reines per al 
2012, així, Laura Forner, com a reina del 2011, va passar-li la banda a Sandra 
Zaragoza i, Ainhoa Marcos, com a reina infantil del 2011, a Sheila Mengual.
Des d’aquí volem agrair a Laura i a Ainhoa el seu regnat i a Sandra i Sheila 
donar-los l’enhorabona, estem segurs que disfrutaran com ningú els 
Carnavals 2012.
Us fem saber que el 6 d’agost la comparsa també participarà a la desfilada 
d’estiu de Vinaròs!, i que el 19 d’agost la comparsa ha sigut invitada a desfilar 
a la població de Sant Mateu el dia del pregó, així que ja sabeu, esteu tots 
convidats! Com podeu comprovar, tindrem un estiu molt complet!

Vendo Sociedad Agraria de Transformación 
(SAT) T. 654757156

Alquilo piso para vacaciones. 
T. 653927735

Anuncios breves
El "Setmanari Vinaròs" pone a disposición de los ciudadanos un servicio gratuito de anuncios por 

palabras.  Dichos anuncios deberán contener un máximo de 125 caracteres incluyendo los espacios. 
Se enviarán a la dirección:  diarietdevinaros@hotmail.es 

y se publicarán durante 2 números consecutivos.  No se publicarán los anuncios que puedan suponer 
una publicidad encubierta de empresas privadas ni anuncios de actividades u objetos ilícitos. 



14

30  juliol  2011
FO

TO
  A

pa
ric

io

SOCIETAT

La asociación Proda-Vinaròs tiene el gusto de comunicar a todos los socios, 
voluntarios de los animales y simpatizantes de esta asociación que durante el 
mes de agosto, el mercadillo que realizamos de productos de ocasión, en lugar 
de hacerlo en el sitio de costumbre se traslada al paseo marítimo debajo de la 
estructura metálica; la que se encuentra al lado de la escuela de música. Como 
todos ustedes saben, todo lo recaudado irá destinado al cuidado y protección 
del gato urbano, así como también al saneamiento de las diferentes colonias 
felinas que se encuentran en nuestra población. Para terminar quisiéramos 
agradecer la colaboración del Magnífico Ayuntamiento de Vinaròs por todas 
las facilidades que han puesto para la realización de este fin.

Misa y 
procesión 
en honor 
a Santa 
Magdalena

El pasado sábado se celebró en la parroquia marinera de Santa Maria 
Magdalena la misa en honor de los pescadores y familiares fallecidos. 
Con asistencia de autoridades y fieles. Al finalizar la Eucaristía, en el altar 
se ofreció una corona de laurel, en presencia del cura pescador mossen 
Cristòbal, por parte del patrón mayor, Rafael Flores y el miembro del 
Cabildo, Juan Antonio Compte.

Misa de difuntos del Carmen

Comunicado 
de Proda-Vinaròs

La EPA Vinaròs va oferir una interessant tertúlia amb Gustavo Duch al voltant 
dels cultius i aliments transgènics
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Una vez más el Grup Folklòric Les 
Camaraes volvió a realizar una gran 
actuación ante un gran número de 
asistentes en la Festa de Sant Jaume 
que se celebra cada año en la playa dels 
Cossis de la partida Boverals, deleitando 
a todos con lo mejor de su repertorio. 
Cabe destacar que Les Camaraes están 
demostrando con estas actuaciones 
que continúa siendo lágrima viva de la 
cultura y tradiciones populares de los 
bailes y cantos de nuestras tierras. 

Extraordinaria actuación 
de Les Camaraes en la 
fiesta de Sant Jaume

Tal como se tiene por costumbre, el siguiente fin 
de semana a la festividad de la Virgen del Carmen, 
el castizo “barri del mariners de Vinaròs” (Grupo 
Virgen del Carmen) celebró por todo lo alto la 
onomástica a la patrona de los marineros. Tras 
dos noches de fiesta y baile en las que participan 
la mayoría de los vecinos del mismo, y en las que 
la alegría, el buen ambiente, la camaradería, la 
diversión y la música son el denominador común 
en esas noches del julio veraniego vinarocense, se 
celebró el pasado domingo la fiesta religiosa de la 
misma, presidida por el párroco de la parroquia de 
Santa Magdalena, Mosén Cristóbal Zurita, donde 
está inscrita “la Capella del Carme dels Mariners de 
Vinaròs” en pleno barrio, lugar de encuentro, de 
oración y de fraternidad de los fieles que cada 
semana se reúnen para celebrar la Eucaristía. El 
pasado domingo día 24 fue especial por el motivo 
indicado y para festejar la imagen de la Virgen 
del Carmen, a la vez de darle gracias por cada 
uno de los favores recibidos y en especial por la 
protección a los pescadores que en su mayoría son 
los que componen el vecindario de dicho barrio. 
Tras la misa, se celebró la procesión con la imagen 

del Carmen entronizada en su peana repleta de 
flores, las cuales, posteriormente se lazan al mar en 
acción de gracias y suplicando la protección de los 
marineros que cada mañana salen con sus barcas 
en busca del sustento familiar y de los pescados 
y mariscos tan preciados de nuestra ciudad. La 
imagen de la Virgen, a hombros de las mujeres, 
es paseada por las distintas calles que componen 
el barrio del Grupo Virgen del Carmen donde 
se lanzan caramelos y se entonan las bonitas 
estrofas de “Carmelitanes Marineres” cuyo autor es 
el recordado Mosen Miquel Romero que durante 
muchos años fue párroco de Sta. Magdalena 
y a la vez de la Capilla del Carmen, estando 
armonizadas por el monje de Montserrat Odiló 
Planás expresamente para ellas. La procesión llega 
hasta la “Platja dels Pinets”, donde se encuentra el 
monumento a “Las 7 palabras” donde cada año, 
con motivo de la Cuaresma, es lugar de oración 
junto con la Cofradía del Crits dels Mariners 
organizadora del acto. Posteriormente la peana 
regresa a su Capilla y se dan por terminados los 
actos que cada año se celebran para conmemorar 
la festividad de la Virgen del Carmen. 

Un año más se ha dado cumplimiento a la 
costumbre arraigada en dicho barrio, flotando en 
el ambiente la melodía de una de esas estrofas 
de “les Carmelitanes Marineres” y que reza: “…..
Tu voreges nostres platges i del port eres el far. De 
Vinaròs, el llinatge mariner i valencià. Proclamà el 
teu patronatge i confia en ton empar. Santa María 
del Carmen, estel de la nostra mar”. 

El día 22 de junio, y en las inmedia-
ciones del domicilio de Blanca Jimé-
nez Esteller, formó la citada banda, 
al objeto de tocar para ella, ya que es 
componente de la misma y antes de 
acudir a su proclamación como Reina 
Infantil de las fiestas.
Para ella fue una sorpresa, para 
nosotros una alegría, desde el mo-
mento que supimos que ella, nues-
tra Blanquita, iba a ser proclamada 
Reina Infantil. 
Nervios, entre sus compañeros, porque 

querían tocar mejor que nunca para 
su compañera, para nuestra “reina” 
Blanquita.
Todo se llevó con sigilo, para que 
la sorpresa fuese mayor, al salir de 
domicilio a los sones de la Banda, 
se quedó tan impresionada que no 
sabía qué hacer, pero desde luego 
disfrutó de la sorpresa.
Un ramo de flores y una foto de re-
cuerdo con todos los que buenamen-
te pudieron asistir a tocar, es un rega-
lo que Blanca seguro no olvidará.

Alejandro Prioste de la Banda

Salvador Oliver Foix

Hermandad Nuestro Padre “Jesús Cautivo”, rinde homenaje a la Reina 
Infantil de las Fiestas de San Juan y San Pedro

“Santa María del Carmen, estel de la nostra mar…”
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La editorial Antinea de Vinaròs presentó el pasado lunes una 
obra muy peculiar. Se trata de un libro en el que 36 personas 
de diferentes ámbitos dan su visión sobre el concepto de 
la “solidaridad”, y cuyos beneficios se destinaran a Cáritas 
Interparroquial de Vinaròs. 
La idea del libro, según explicó en la presentación su 
coordinadora y directora de la editorial, Alicia Coscollano, se 
inició a partir de la solicitud de ayuda por parte de esta ONG 
ante el incremento de demanda. “Pensamos que, al igual 
que otras modalidades artísticas se habían sumado para 

recaudar fondos, la palabra también es una herramienta 
para estos fines”, indicó. Para realizar la obra, la editorial 
pidió colaboración de personas de diferentes ámbitos de 
la sociedad que han aportado su particular visión sobre la 
palabra solidaridad. La periodista Emma Bas calificó en la 
presentación la obra como “un pequeño lujo”, destacando 
su diversidad de estilos, ya que contiene desde relatos, 
dibujos, pentagramas y hasta recetas, y que “nos acerca a 
gente que tenemos al lado y que conocemos, lo cual es un 
valor añadido”. El libro tiene un coste de nueve euros.

La obra gira entorno al concepto de la 'solidaridad' y los fondos obtenidos se destinarán a Cáritas Vinaròs

36 personas colaboran en 
el libro más solidario de la editorial Antinea

X.Flores/E.Fonollosa

Marisin  

Portada del llibre.  La presentació va anar a càrrec de la 
coordinadora, Alicia Coscollano, la periodista Emma Bas,  l'editor 
Pablo Castell i la presidenta de Càritas Vinaròs,  Amparo Salvador

Escola de Música de 
la Societat Musical 
La Alianza. Audició 
de cloenda de la XIII 
setmana de vent-
fusta en l'especialitat 
de clarinet.

Foto dels participants i 
professors dels cursets 
d'estiu de 
flauta, oboé, saxofó, 
fagot i percussió que 
van tindre lloc els dies 18 
al 23 de juliol a l'Escola 
de música de la Societat 
Musical La Alianza.

Adiós? No, no te digo adiós, 
solo te diré "hasta luego" por-
que tu nunca te irás de aquí, 
mientras el caracol suene, tu 
formas parte de este lugar, aquí 
se queda tu esencia, tu alma, 
esa alma libre, soñadora y tan, 
tan trabajadora que siempre te 
identificó, se queda también 
tu corazón, porque siempre lo 
entregaste a quien lo necesita-
ba, siempre tendiste tu mano, 
siempre brindaste amistad, 
aunque no siempre fuiste co-
rrespondida, siempre me diste 
muy buenos consejos... Tu nun-
ca te irás de aquí, mientras yo 
vista con "estas ropas", mientras 
estas castañuelas suenen o les 
“postises" como diría nuestro 
gran amigo el Tío Gori, tu Rosa, 
siempre vivirás en nuestro co-
razón, hasta siempre querida 
amiga. Te quiero. 

Recordant a Rosa
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Salvador Quinzà Macip

Desde el día 7 del presente mes, y hasta 
mañana día 31, podremos ver y admirar en 
la iglesia del Convento de las Clarisas de la 
Divina Providencia de nuestra ciudad, una 
réplica de la afamada “Cruz de San Damián”.
El motivo no es otro que la celebración por 
parte de las religiosas “Clarisas” de todo el 
mundo, del 800 centenario de la fundación 
de su Comunidad, llamada de la 2ª Orden 
Franciscana. 
En el año 1211, la entonces Chiara Favarone 
(Sta. Clara de Asís), la cual nació en la localidad 
de Asís el 16-04-1194 y falleció en la misma 
localidad el 11-08-1253, recibió en la Iglesia 
de Santa María de los Ángeles (Asís), de mano 
de San Francisco de Asís, el hábito de religiosa, 
siendo Francisco y Clara los co-fundadores de 
esta 2ª orden religiosa franciscana.
Sus inicios como congregación los podemos 
encontrar en el Convento de San Damián, 
donde compartieron convento e iglesia 
adjunta. Por tal efeméride, esta Cruz de San 
Damián será durante todo este año peregrina, 
saliendo de Asís, trasladándose a Portugal, 
luego a España para volver a Portugal camino 
de nuevo hacia Asís.
Recojo del “Directorio Franciscano” la historia 
de esta afamada cruz, y que espero sea del 
agrado de nuestros amables lectores.

La Cruz de “San Damián”, 
peregrina a Vinaròs
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Un any més, i com ve sent habitual per 
a les celebracions de la nit de la cultu-
ra (aquest any "A la llum de la lluna") el 
grup de teatre “Les Mil I Una” de l'Aula 
de Teatre de Vinaròs vam oferir dos no-
ves actuacions per al públic de Vinaròs. 
Dos sessions, en les quals el grup vam 
posar a escena les nostres millors ar-
mes per als gust i "deleite" de tot el 
públic assistent.
Una representació on les escenes 
"pujadetes de to" i la crítica feminista 
estaven a l'ordre del dia per tal de fer 
arribar al públic un missatge molt clar: 
"Les coses, per collons, no s'han de fer".
En definitiva, una obra que pretenia 
conscienciar a tot el públic de les con-

seqüències nefastes d'una guerra des 
del punt més còmic i satíric possible. 
Almenys, és el que nosaltres pretení-
em... vosaltres, el públic, jutjareu.
Des d'aquestes línies volem agrair 
el magnífic treball d'escenografia 
realitzat pel nostre benvolgut amic 
Eusebio, ja que sense ell la Grècia 
clàssica no hagués pogut viatjar 
fins a Vinaròs. També agrair a l'Ajun-
tament de Vinaròs i la Regidoria de 
Cultura en particular per contar amb 
nosaltres per als actes de "A la llum 
de la Lluna".
Vos emplaçem per a la nostra 
propera actuació el 13 d'agost al 
castell de Peníscola! No hi falteu!

P R O G R A M A
Banda Simfònica "Unió Musical Sta. Cecília" d'Onda
 PONTEAREAS, pas-doble gallec ............................. R. Soutullo 
 THE ILIAD (La Ilíada), 2ª simfonia ................... Robert W. Smith
  En el desé any de la Guerra de Troia

Els vents de Possidó
MUTANZA, variacions simfòniques per a Banda...........J. Curnow  
Mtre. Dtor: Antonio Alapont Casañ

AGRUPACIÓ FILHARMÒNICA  BORRIANENCA DE BORRIANA.
ALS MEUS COMPARES (Pasdoble)………………..…………….. J. Lluís Tur
SECOND SUITE FOR BAND………………………..…………….... Alfred Reed
4t MOVIMENT DE LA SIMFONIA No 1 “TITAN”………… Gustav Mahler
Mtre. Dtor.: Joan Lluis Tur Gómez
Societat Musical "La Alianza" de Vinaròs
GENTE JOVEN, (pasdoble) .............................................. Josep Roda
POLIFEMO (2000-AV39)..................................... Andrés Valero-Castell
TIRANT LO BLANC ........................................................ Òscar Senén

Tirant a Anglaterra
Tirant i Carmelina

La Batalla contra els turcs
Mtre. Dtor.: José Ramón Renovell Renovell

Lisístrata "returns"

II Festival de Bandes 
La Alianza Vinaròs

Dissabte 30 de juliol 
a les 21:00 hores
Plaça de bous de 

Vinaròs
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www.ppvinaros.es
Resolviendo problemas 

en beneficio de todos

Por fin llegaron los chiringuitos
Los vinarocenses y los visitantes ya pueden 
disfrutar, como todos los años, de los chiringuitos 
en la playa. Tras aprobarse una moción en el Pleno 
del mes de marzo con los únicos votos del PP y el 
BLOC, el anterior equipo de gobierno no dedicó 
ni un solo minuto a trasladar la resolución a la 
Dirección General de Costas. No les importaba ni 
interesaba el tema.
Desde el primer día de la presente legislatura el 
actual equipo de gobierno ha trabajado para, en 
contacto permanente y con diálogo con todas 
las partes, encontrar una solución. Ahora se ven 
los resultados de muchas horas de encuentros, 
reuniones y trabajo. Vinaròs ya vuelve a disfrutar 
de los chiringuitos en la playa.
Ha sido un esfuerzo conjunto por parte del 
Ayuntamiento y los propietarios de los chiringuitos 
para adaptarse a la normativa actual, pero ha 
valido la pena. 

Un plan de austeridad para un 
momento crítico
Como ya anunciamos hace unas semanas en estas 
mismas páginas en la caja municipal el anterior 
equipo de gobierno no dejó ni un solo euro. Los 
famosos seis millones de euros estaban en su 

mayor parte comprometidos o deben devolverse 
al gobierno central por los préstamos que nos ha 
realizado en los últimos años.
Lo que sí hemos encontrado son facturas por 
pagar, algunas de actuaciones realizadas hace más 
de dos años, y que han esquilmado todavía más a 
las vacías arcas municipales. Sirva como ejemplo 
que este mes de julio se ha pagado la escultura 
que con motivo del IV centenario de la llegada de 
la reliquia de San Sebastián se instaló en la plaza 
Tres Reyes en octubre de 2009, más de 6.000 euros 
que este equipo de gobierno ha pagado por una 
obra que hace mucho tiempo que debería de estar 
pagada.

Siguen las actividades comerciales, 
turísticas y deportivas
Pero esta situación económica crítica no ha sido 
obstáculo para detener a nuestra ciudad como 
algunos querrían ver y Vinaròs sigue siendo el 
centro de referencia en actividades turísticas, 
comerciales, deportivas y culturales.
Hemos recibido la bandera Qualitur por la 
excelencia de nuestras playas, se ha celebrado esta 
semana la Copa Davis júnior en el Club de Tenis 
con la participación de 8 equipos internacionales, 
se siguen realizando las campañas de promoción 

del Mercado municipal con actividades diversas 
para potenciar nuestro motor comercial, y así 
seguiremos trabajando por nuestra ciudad.
Gobernamos para mirar hacia delante y nada ni 
nadie nos quitará la ilusión por conseguir que 
Vinaròs recupere el tiempo perdido durante los 
últimos 8 años.

El “búnker” de la Oficina de Turismo
Es sorprendente ver como hasta el mismo PVI 
reniega ahora de las obras del paseo marítimo. 
El búnker diseñado por Guallart y construido 
por la Dirección General de Costas, organismo 
dependiente del Ministerio, no gusta a nadie 
aunque sorprende ver como algunos quieren 
ahora lavarse las manos de una obra de la que 
son los responsables directos y únicos. El equipo 
de gobierno se ha puesto manos a la obra para 
intentar mejorar el proyecto de la nueva Oficina 
de Turismo pero al Gobierno central se le han 
terminado los euros. 
Tanto el PSOE como el PVI deberían unirse al 
equipo de gobierno para reclamar al gobierno 
central la mejora del proyecto y que se construya 
aquello que el proyecto inicial marcaba, al menos 
el mal sería menor. La pregunta es ¿serán capaces 
de reconocer su error y exigir al gobierno central 
que cumpla sus promesas con Vinaròs?

La primera edición de “A 
la llum de la lluna” ha 

sido un verdadero éxito 
de participación. Las más 
de cincuenta actividades 

programadas desde la 
Concejalía de Cultura durante 

cinco días han llenado a 
nuestra ciudad de múltiples 

actividades que han gozado de 
una extraordinaria aceptación 

popular. Desde el Partido 
Popular queremos agradecer 

a todas las asociaciones, 
comercios y personas que han 

ayudado a que Vinaròs viva 
cinco días intensos de cultura 

“A la llum de la lluna”.
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En tan sólo 2 meses de gobierno, el alcalde absoluto 
del Partido Popular de Vinaròs y todo su elenco 
de concejales nos han regalado una subida de 
sus sueldos del 24%  y nos han agraciado con la 
implantación de un nuevo impuesto, el de recogida 
de basuras, sin tener en cuenta el delicado estado 
económico de muchas familias vecinas, imponiendo 
así el nuevo orden Absolutista.
Solo podemos ofrecerles este triste balance del 
corto periodo Popular en el Ayuntamiento de 
Vinaròs, ya que como todos ustedes habrán podido 
observar, nuestra ciudad está más sucia que nunca, 
no han hecho nada de nada para controlar las 
defecaciones caninas que inundan nuestras aceras, 
la plaza San Antonio (la Mera) se encuentra en un 
estado de abandono y suciedad indigno de nuestra 
ciudad. Suponemos que todo este estiércol lo están 
acumulando para tener algún argumento a la hora 
de explicar la colocación a dedo de un nuevo amigo 
en el Ayuntamiento, el asesor de servicios.

Pero es que a la misma hora que ellos colocan 
a sus amigos, para ir a almorzar todos juntos, se 
están despidiendo trabajadores del Ayuntamiento, 
a un ritmo de una persona al mes, incumpliendo 
escandalosamente su gran promesa electoral, la 
creación de empleo. 
Otro de los ejemplos claros del calamitoso trabajo 
realizado por Juan Bautista y su grupo, es el caos 
circulatorio al cual nos han sumido, saltándose a la 
torera los bandos municipales e incumpliendo lo 
que ellos mismos publicaban en su Setmanari para 
avisarnos de los cortes circulatorios que íbamos a sufrir.
A parte, han reducido el horario público de la 
Biblioteca municipal y del polideportivo, olvidándose 
por completo de los estudiantes universitarios y de 
bachillerato con exámenes en septiembre.
Por esto, en el Pleno del pasado jueves 28 de julio, 
pudimos observar que tan solo habían 2 puntos por 
los cuales los Populares estaban interesados, por 
una parte el de ratificación de sus sueldos, los ya 

famosos 1950-1250-1150 limpios de paja y polvo, y 
un segundo, sin estar especificado en ningún punto 
de su programa electoral, que es la implantación de 
la tasa de basuras, nuevamente, que ningún vecino 
de Vinaròs pagaba desde hacía 8 años.
Desde el Partido Socialista queremos remarcar que 
esto tan solo es el principio, que refugiándose en 
la mentira de los fondos municipales nos esperan 
nuevas sorpresas que nos tocarán el bolsillo a 
todos, gracias a que la mayoría absoluta otorgada 
por los vinarocenses, les permite hacer su política 
preferida sin que ningún grupo municipal pueda 
más que indignarse y trabajar duro para ofrecerles 
alternativas, aunque todas estas sean rechazadas.
Como muy bien dice el Sr. concejal de Hacienda, 
en este Ayuntamiento hace falta más gestión, 
gestión, gestión y menos política, así que queridos 
compañeros de corporación, dejen ya hacer 
oposición y pónganse a gobernar, ¡que para eso los 
vinarocenses les pagan!

Des del Bloc-Compromís ens alegrem de contar 
amb els “xiringuitos de platja” un any més. Natros 
apostem per ampliar els serveis que es presten 
a les nostres platges als turistes i vinarossencs, 
i els “xiringuitos” és un d’aquests. A més creen 
llocs de treball i fan de reclam i atractiu per a 
les nits de l’estiu. La gent del Bloc-Compromís 
aposta per aquelles iniciatives que donen treball 
a la gent del poble i recolzem a les xicotetes 
empreses de Vinaròs.

OPINIÓ 

Trabajo realizado en dos meses de gobierno popular:

Aumento de sueldos y 
sangrarnos con un nuevo impuesto
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Involució

Asociación Cívica Raimundo d’Alós  La Muerte ha segado la vida de dos inocentes: ¿Hasta cuándo, Sr. alcalde, J.B. Juan?

¿Va usted a seguir la indignante política de su 
antecesor en el Ayuntamiento en el  problema 
de la terrorífica carretera de la Costa Norte? 
Sabemos que está endeudado hasta las cejas 
debido a la desastrosa ‘gestión’ económica del 
ex alcalde Jordi Romeu, altivez y arrogancia 
él (que pasará a la historia por la necedad e 
ignorancia propia del pésimo gobernante). ¡Ay, 
si nos hubiera hecho caso cuando le advertimos 
en varios artículos publicados por el Diariet y 
el 7dies, en el 2010/11, del enorme peligro que 
representaba la maldita carretera de la Costa! 
Le escribimos entonces: “El Plan E de Zapatero 
promete que el Aytº de Vs. construirá aceras 
por un presupuesto de 117.000€ en el plazo 
de dos meses, lo que nos parece muy bien 

dado la estrechez de la ‘carretera’ (¿?) y la alta 
probabilidad de que un vehículo arrolle a  los 
abundantes transeúntes de a pie, o en bicicleta. 
O a mamás que trasladan a sus bebés en carritos; 
o a inválidos transportados en sillas de rueda. 
Muy en particular cuando coinciden cruzándose 
en el mismo punto un camión y un coche. Si 
hasta el momento no ha habido atropellos será 
por la protección del Ángel de la Guarda, dada 
la inexistencia de aceras: desde el merendero 
Lilí&Toni hasta los aptºs Montero/Súper 
Vicentica”. (Fin de la cita). Hoy, no quisiéramos 
que alguien asociase la tristísima muerte de dos 
conciudadanos por quien ignora que conduce 
en potencia un arma tan mortífera como un 
tanque. Estamos apenados en lo más hondo. 

Y deseamos de todo corazón que sea el último 
atropello. Pero no basta con  rezar a San Isidro, 
hay que dar fuerte con el mazo: exigimos desde 
ya al nuevo señor alcalde, J.B. Juan, que, como 
persona de creencias que es y conocimientos 
técnicos más que suficientes, ponga remedio 
inmediato a tan grave carencia, se olvide del vial 
galgos/podencos y haga calle la ‘carretera’ Costa, 
de única orientación, y construya aceras 
a un lado y carril bici al opuesto. Y deje por el 
momento la construcción de tanta rotonda en el 
pueblo, apariciones en la tele y demás zarandajas 
de actos de pasarela, se encierre en su despacho, 
haga un plan estratégico integral…y empiece 
a cumplir lo que prometió. Por aquello de los 
perros y collares.

Vaig néixer el 29 de novembre de 1952.
Evidentment jo no vaig triar ni el moment ni les 
circumstancies històriques de la meua arribada a 
aquest mon.
Si que puc dir que en aquell moment mon pare 
era l'alcalde de Vinaròs i que entre altres coses 
estranyes (en les circumstancies actuals) els amics 
eren els amics independentment de les seues 
idees polítiques. 
De 1952 a 1959 aquell alcalde i mestre del Pòsit , 
entre altres coses que va fer,  i seguint una tradició 
periodística antiga i substanciosa al nostre poble, 
va fundar el setmanari Vinaròs “lo diariet” en quina 
portada apareixien “el yugo y las flechas” de la 
Falange i al seu interior “la consigna”, firmada per 
ell mateix com “jefe local del movimiento”(que 
era lo que en aquell moment s'estilava) i per tant 

màxim representant del general xicotet de El Ferrol 
Ara, quasi seixanta anys més tard, ens trobem en 
un moment polític totalment diferent.  
Tant diferent que alguns ens havíem pensat que les 
normes ja no eren les d'abans de 1952, que eren 
les de  la Constitució de 1.978 i que l'ajuntament 
de Vinaròs (elegit democràticament, per votació 
directa i secreta) amb el seu alcalde al capdavant 
respectaria les regles del joc i que complirien 
i farien complir els dictàmens, ordenances i 
reglaments vigents aprovats pel ple. 
Pos no.
Hem reculat.
Els màxims responsables del nostre Ajuntament, 
els Srs. JB i LG (inicials que corresponen al seu nom 
i cognom i no a marques comercials), han nombrat 
un director del Diariet que (amb el consentiment 

dels dos i suposem que seguint les seues directrius) 
s'ha passat pel forro dels ous tot allò que està 
regulat.
Per la seua manifesta i demostrada ignorància del 
que és Vinaròs, “lo diariet”, la llibertat d'expressió 
i els acords del  Ple de l'Ajuntament de Vinaròs i 
per la manca de respecte a les mínimes normes 
democràtiques DEMANEM PUBLICAMENT LA 
DIMISSIÓ DEL SR. JUAN ESTELLER GRAÑANA 
com director del Setmanari Vinaròs (de propietat 
municipal) i en cas que no ho face EXIGIM A 
L'ALCALDE LA SEUA DESTITUCIÓ.
Els que varem tenir la mala folla de viure en 
dictadura ja en varem tenir prou amb quaranta 
anys i no volem tornar-hi.

Ramon Adell Artola

Cada vez que el nuevo director del Diariet 
toma una iniciativa, más se demuestra que 
está al servicio del PP. Ahora ha sido con la 
publicación de una tabla en la que intenta 
justificar la reducción del espacio a los partidos 
con la Ley Electoral que regula la propaganda 
electoral, que fuera de elecciones no es de 
aplicación, ni vale para justificar nada. Lo 
único que vale es la legalidad vigente que 
el nuevo Director se salta cínicamente: el 
Reglamento de Funcionamiento del Diariet 
que dice muy claro que todos los partidos 
con representación municipal disponen 
de un mismo espacio, todos por igual. El 
señor Gandia que es quien, con todo descaro, 
maneja al nuevo Director como su títere, ya 
nos lo dejó muy claro en el primer Consell de 

Redacció –otra ilegalidad más ya que en el 
Consell no pueden estar concejales electos y 
él lo es- van a aprobar un nuevo reglamento, y 
evidentemente lo hará a la medida del PP. En 
poco más de un mes el talante abierto del PP 
ha desaparecido por completo para dejar paso 
al rodillo apisonador. Pero mientras esté en 
vigor el actual, que el Director deje de cumplir 
las instrucciones del señor Gandia y cumpla el 
reglamento que para eso está.
Y ahora, la sinopsis de los comentarios del PVI que, 
al no caber aquí, podrán leerlos enteros en las 
redes:
Web: www.pvi-vinaros.org  

Facebook: Partit de Vinaròs Independent / 
Vinarossencs Independents

En el 2003, Javier Balada, cumpliendo su promesa 
alivió a las familias el tremendo aumento de 
la contribución – el “catastrazo” de Moliner – 
eliminando las Tasas de Alcantarillado y de 
Basuras…

Tras la de subirse sueldos, la segunda medida 
económica del PP es la de reponer la Tasa de 
Basuras, escudándose en la gran mentira de la 
“pésima situación económica municipal”, pretexto 
que les permite entrar con el rodillo donde 
quieran para hacer lo que quieran… 

Y además del “catastrazo” que pagamos desde 
hace nueve años, imponernos el “basurazo”, que 
sólo cubre la recogida domiciliaria que, dentro de 
nada, complementarán con otra tasa para la planta 
de Cervera. Más rodillos…

No dejemos que los fondos de la Luz de las 
Imágenes se gasten en la fachada de la Arciprestal 
porque así la Generalitat eludiría su compromiso 
incumplido de restaurarla. Este dinero debe 
destinarse al interior del templo.

El señor Gandia el martes no se acordó de que 
ha cerrado la Biblioteca y, desde la calle frente 
a la puerta cerrada, el director del Diariet y el 
Consell de Redacció fueron en procesión hasta el 
Ayuntamiento. 
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Preguntes del dia 28 de juliol de 2011

Associació de veïns Migjorn

www.avmigjorn.org

OPINIÓ 

Antonio NajarCarta abierta a Democracia Real

Preguntes que fa l’associació al sr. alcalde en el Ple 
de l'Ajuntament de Vinaròs del dia 28 de juliol de 
2011.
Per ser les primeres preguntes que fem al nou 
alcalde, en la que és la primera sessió ordinària 
del nou equip de govern, volem manifestar que 
nosaltres procurarem seguir fent ús del Reglament 
de Participació Ciutadana, almenys en aquesta 
faceta, i que el primer que li demanem és que, des 
de l'alcaldia es fomente aquesta participació i que 
s'acabe de desenvolupar en tota la seua extensió, 
cal recordar que, entre altres aspectes,  falta el 

nomenament del Defensor del ciutadà.
Ara anem a fer les preguntes:
•	 Saben quan s'acabaran les obres del port?
•	 Pensen regular la saturació de taules a 
les terrasses, aplicaran la reglamentació o en faran 
alguna nova?
•	 Per què serveixen els reglaments si 
després no els apliquen? (obres al carrer, Diariet, 
xiringuitos, ocupació via pública, etc.) pensen 
obviar-los o senzillament en faran uns altres? 
•	 Com és que han autoritzat els 
“xiringuitos”?

•	 No fa gaire temps va ser aprovada en 
aquesta sala una moció nostra que demanava del 
govern central la modificació de la Llei de la dació 
de la vivenda pel pagament d'hipoteca, com està 
el tema?, saben alguna cosa nova?
•	 Aquest diumenge passat han mort un 
parell de persones a la carretera de la Costa Nord. A 
més a més de l’alcohol i la velocitat va intervindre 
el traçat sinuós i estret de dita carretera, i més en el 
lloc de l’accident. Tenen pensada alguna mesura?
Gràcies per les respostes i bona nit.

Esquerra Unida  Per aprendre s’ha de perdre

Aquests dies els representants dels partits 
politics que es diuen d’esquerres, representants a 
l’Ajuntament de Vinaròs, pareix que estiguen una 
mica estorats per algunes mesures i decisions 
preses per l’equip de govern de dretes del Partit 
Popular.
En Esquerra Unida ja hem manifestat moltes 
vegades que tots els politics no són iguals, i que 
tots el partits polítics tampoc actuen igual, encara 
que es diguen d’esquerres. Com també hem 
manifestat moltes vegades que els partits que es 
diuen d’esquerres que actuen com esquerres, que 
no diguen una cossa i en facen una altra. I més 
encara quan un partit té el poder per a poder-ho 
demostrar, que ho demostre.
Com també els partits que es diuen d’esquerres i 

propugnen coalicions per aconseguir una major 
força d’esquerres i fan tot el contrari per a que el 
beneficiat sigui la dreta.
Des d’Esquerra Unida el que sempre hem manifestat 
és que els partits que es diuen d’esquerres que 
actuen com al que diuen. Que quan es té el 
poder que es demostre a la ciutadania que són i 
actuen com al que diuen. Que es demostre que els 
partits d’esquerres també saben governar com a 
esquerres. I això també són oros i oros són trunfos.
Per a Esquerra Unida no ens val l’eslògan de “ni 
dretes ni esquerres, Vinaròs”. Ja hem manifestat 
altres vegades que en Vinaròs hi han partits 
de dretes i d’esquerres i en aquestes eleccions 
passades ha quedat ben clar, com també és clar 
que des de l’esquerra es poden defensar els 

interessos de Vinaròs.
Per què des d’Esquerra Unida ens preguntem, és 
que els partits que es diuen d’esquerres han d’estar 
en l’oposició per a manifestar-se i voler actuar com 
a esquerres?
És que han d’estar en l’oposició per a saber quina 
és i com utilitza la dreta la política i més si tenen la 
majoria absoluta?
En Esquerra Unida no ens ve de nou les mesures i 
decisions que pugui agafar un partit de dretes i a 
més, com hem dit, en majoria absoluta.
Però com ja hem manifestat altres vegades la 
legislatura no ha fet més que començar i a l’equip 
de govern de dretes ja hem comprovat com actua. 
De com actuaran els que es diuen d’esquerres ja ho 
comprovarem.

Lo que empezó como esperanza para muchos 
de nosotros y preocupación para otros, se está 
diluyendo como un azucarillo en el agua. Toda 
propuesta por muy justa que sea se diluye en 
el tiempo si no sigue unos procedimientos o 
va acompañada de instrumentos que le den 
validez y fuerza. La teórica voz del pueblo es el 
parlamento (aunque ahora parezca más un corral 
de gallos de pelea que la representación del 
pueblo) si las propuestas de la calle se quedan en 
ella difícilmente podamos cambiar algo. Si solo 
denunciamos sin aportar soluciones, estaremos 
formando parte del sistema, los políticos que nos 
representan también saben los problemas pero 

no ponen soluciones. Por desgracia, la política lo 
abarca todo, la única forma de contrarrestarla es 
desde la misma política, faltan líderes que salgan 
de las calles del pueblo y no del marketing 
de un despacho, hay que tener la valentía de 
implicarse, falta sangre nueva, personas nuevas, 
personas apartadas de la política con ideas 
diferentes, con talante dialogante con ideales 
no políticos sino de ciudadanos que sufren el 
resultado de una mala política. Las leyes, las 
normas o la vida de un país las dictan personas, 
nuestro fundamento democrático es amplio y 
lleno de derechos (todas las reivindicaciones 
que exigimos están contempladas en nuestra 

Constitución) no hay que cambiar el sistema 
democrático si no ampliarlo y tal vez cambiar 
a las personas que no lo hacen cumplir o que 
lo interpretan a su antojo y conveniencia. Uno 
de los problemas de la democracia es que 
se sustente ésta en un bipartidismo sin una 
alternativa intermedia fuerte, aunque tanta 
dictadura es una mayoría absoluta como una 
minoría simple con poder para alterar el sentido 
del voto. Con simples reuniones no basta y menos 
empapelar escaparates o arrancar jardines para 
transformarlos en huertos ecológicos dando 
la sensación de ser un grupo de campistas o la 
prolongación de un botellón.
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Andrés Albiol Agulla d'espines

Mar inestable y encapotado
Se inició la semana aún con unas aguas batidas por los últimos coletazos del 
viento mistral. Luego los aires de gregal llevaron cierto oleaje molesto para la 
mayoría de embarcaciones, y a su vez un cielo nublado mar adentro que dejó caer 
una jornada un poco de lluvia. O sea, en general la capturas fueron mediocres, 
tanto de peix blau como de pescados y mariscos, solo hubo buena extracción de 
nuestro emblemático crustáceo “rey”.
La pesca de arrastre comenzará el segundo y último mes de veda.
El cerco teníamos a nuestros tres barcos en V. i La Geltrú y a partir del lunes 
comenzaron a volver a nuestro puerto, de manera que el lunes entre dos traíñas 
pillaron 40 cajas de sardina a 30 €/caja (12 Kg) y 40 de jurel a 15. El martes una 
llum atrapó 50 cajas de sardina a 30 y 100 de boquerón a 28. El miércoles una 
embarcación llevó 40 cajas de sardina a 30 y 100 de seitó a 30. Y el jueves dos 
pesqueros desembarcaron 200 cajas de sardina a 30 y 200 de 'oro azul' de 16 a 33. 
La procedencia era; tres de Vinaròs y una de Borriana.
La flota de artes menores, la mayoría de barquitas faenan con trasmallo al 
langostino, que se cotiza de 25 a 35 €/Kg., calamar a 21, sepia a 12, palaí y tigre a 
10, galera a 9, pulpo roquero de 5 a 7, mabre a 8, espetón a 1 y morrallas a 3. Otras 
llevan lenguado a 28, pagel de 4 a 15, corva a 5, caracol a 10, dorada a 6 y roncador 
a 2. El xarcier del gran fondo operó por las inmediaciones de las islas Columbretes 
i subastó langosta a 45, bogavante a 25, gallineta a 20, pagre y dentón a 18, rap a 
8 y mamona a 4.
Un par de palangreros capturaron con este arte de anzuelos cerca de la costa 
jurela a 4 €/Kg, palometa y lliri a 5 y sargo a 6.
Y la marrajera entre cinco barcos que pescaron en alta mar, pillaron unos 3.000 
Kg. de albacora a 3 €/Kg., de pez espada 300 Kg. a 9, de japuta 200 Kg. a 6 y de 
bacoreta 5.000 Kgs. a 3.

Ecos de ‘Mar’
La relación de transporte marítimo con el comercio internacional y, como 
consecuencia, con la economía, no admite dudas. El crecimiento de esta última 
en un 5 %  ha permitido que el tráfico marítimo en toneladas también lo hiciera 
en un 7,3 %, de manera que durante el 2010 se transportaron por mar 8,3 millones 
de toneladas de mercancías, un 7,3 % más que 2009. Recalcar que el tráfico total 
de nuestros puertos de interés general aumentó el año pasado un 4,4 %, hasta 
431 m/t.
A 1 de enero de 2011 la flota mercante controlada por empresas españolas era de 
230 buques, con 4,1 m/t de arqueo (GT), o sea, 17 unidades menos que en 2009. 
Curiosamente aumentó el tonelaje un 4,2 %, ya que las nuevas incorporaciones 
superan las t. de los de baja. Bajo pabellón español navegan 139 buques, un 
descenso de 11 unidades respecto a 2009, pero aumentó el t. en un 10 %. Y bajo 
bandera extranjera de navieros españoles operan 91 buques, 6 menos que en 
2009, con cerca de 1,62 m/t.

També és dit bruixa i serpeta, en castellà li diuen aguja espinosa, en 
anglés pipefish, en francés aiguilette épineuse i en alemany Kantige 
Seenadel. El seu nom científic és Syngnathus phlegon. 
Este curiós peix ossi pertany a l’orde dels Lofobranquis. Està 
emparentat amb el cavallet de mar al ser de la mateixa família de 
Singnàtids.
L’agulla espinosa té una forma corporal cilíndrica, prima i 
anguiliforme. La seua principal característica és que el cos està 
tancat per una pell cuirassada de plaques poligonals òssies per 
a protegir-lo, però no impedixen per la seua flexibilitat els seus 
moviments. També les brànquies s’assemblen a una borla o 
plomall, amb el clavill branquial estret a cada costat. I el seu morro 
és tubular, s’assembla una pipeta, o siga, amb les mandíbules 
unides tenint una boca apical desproveïda de dents. Els ulls són 
circulars i ben desenrotllats.
El seu esquelet extern d’origen dèrmic i amb anells ossificats que 
són; 60-70 anells de què 17-19 són anteriors a l’anus. L’aleta dorsal 
amb 38-49 ràdios sobre 12-14 anells, dels que 1-2 són toràcics. La 
bossa incubadora sobre 32-38 anells sobre les aletes pectorals ben 
desenrotllades. L’aleta anal rudimentària.
Arriba a una talla de 30 cm. 
És de color blau pel dors i blanc platejat en el ventre. Posseïx 
nombroses línies verticals negroses sobre el dors.
Són ovovivípars. Entren en zel a l’abril. Els mascles tenen prop de 
la cua un solc amb mucositat a manera de bossa incubadora, en la 
qual les femelles depositen al voltant de 300 ous. Així, els mascles 
els guarden prop de cinc setmanes fins al moment de l’eclosió. Els 
acabats de nàixer semblants als adults, a l’instant, curiosament 
pugen a la superfície per a engolir una bombolla d’aire. Primer 
s’alimenten d’animalets i algues planctòniques, que atrapen per 
mitjà de succió. Després a mesura que creixen mengen fresa, 
alevins, xicotets crustacis i mol·luscos, també succioniant-los.
Poden viure prop del litoral en fons d’algues i prats, arribant a 
mimetitzar-se en l’entorn, ja que adopta posicions en vertical com 
les plantes. Igualment s’aparta de les costes i roman en aigües 
superficials, per la qual cosa és consumit per tonyines blanques i 
peixos lluna, ja que en mar obert no pot camuflar-se tan bé. 
La seua longevitat ronda els tres anys.
Per a llargs desplaçaments llisca serpentejant, però en curts o per 
a mantindre’s immòbil sense que se l’emporte el corrent, utilitza 
l’aleta dorsal que la mou fent-la vibrar com una hèlice.
Ací no són comestibles i no tenen valor comercial. En països d’orient 
són utilitzats per a la decoració, amulets i inclús té usos medicinals.

Barco del Proyecto Castor que efectúa el dragado 
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Hace unas fechas, el Club Esportiu 
Vinaròs se apuntó un gran éxito al 
lograr dos podios en el Campeonato 
Autonómico al aire libre celebrado en 
las pistas del Esportiu Gaetà Huguet 
de la capital de la Plana, donde la 
atleta local Andrea Cabré fue medalla 
de plata en la prueba de 10.000 
metros marcha. El segundo atleta 
local, Guillem Adell, también logró 
la plata en 1500 lisos y Alba Sánchez 
consiguió el 3er puesto en 10.000 
marcha aunque fuera de concurso.
El segundo éxito para el atletismo 
local corrió por cuenta del atleta 
afincado en Vinaròs Remigio Queral 
en la cursa Serra d’en Galcerán que 
cumplía su 13 edición consiguiendo 
entrar vencedor en la meta de forma 
brillante y contundente, “destrozando” 
a sus más directos rivales con un 
tiempo de 1’17’40’’.
Enhorabuena a todos por los éxitos 
conseguidos para el deporte local.

Nuevos éxitos para 
el deporte local

Gaspar Redó
C a p  d ’e s p o r t s Info CME

 

Illa Esports 
Finalitza la segona quinzena a 
l'Illa Esports.

Campionat de 
Volei-Platja “Ciutat 
de Vinaròs” 
Finalitza la segona setmana 
de competició del campionat 
de volei-platja 3x3. Comencen 
els emparellaments 
d'eliminatòries.
Partits:
- Pandora vs. Benicarló
- Xipiriguanos vs. 24 V
- Metralletas Pum Pum vs. 
Limbo / Vidal Hijo
- Q-live vs. Aeroport de Castelló
De l'1 al 5 d'agost comença el Campionat júnior els matins 
de 10:00 a 13:00 hores.
De l'1 al 19 d'agost comença el Campionat 2x2 totes les nits 
a partir de les 22:00 hores.
Us esperem totes les nits al volei! No hi falteu!
Col·labora: ArtCrom, Intersport Piñana, Oscar's, 
Peluqueria Hiraldo i Arena de Giovanni
Consell Municipal d'Esports

Decía Walt Whitman, poeta estadounidense: 
“Cuando conozco a alguien no me importa si es 
blanco, negro, judío o musulmán. Me basta con 
saber que es un ser humano”. 
Organizada por el Club Bamesad y patrocinada por 
el Ayuntamiento de Sant Jordi, se ha celebrado el 
día 17 de julio en las instalaciones de la Piscina 
Municipal de este municipio, una fiesta de 
convivencia a la que han asistido deportistas, 
familiares, voluntarios y simpatizantes del mundo 
de la discapacidad. Por tercer año consecutivo, el 
Ayuntamiento de Sant Jordi, a través de su alcalde 
Luís Tena, ha cedido las instalaciones de la Piscina 
municipal para hacer posible este encuentro, 
tan entrañable e importante para todos aquellos 
que amamos y deseamos que el mundo de la 

discapacidad encuentre la integración en esta 
sociedad que en muchas ocasiones les da la 
espalda. He de destacar de forma muy especial el 
magnífico trabajo realizado en las instalaciones de 
este complejo municipal que hacen del mismo un 
ejemplo a seguir por el resto de los municipios de 
toda la comarca. En presencia de Luis Tena, alcalde 
y de Manolo Celma, Presidente del club Bamesad 
y de Cocemfe Maestrat, se estrenó la primera 
silla adaptada en la comarca, en un complejo 
deportivo de estas características que permitirá 
el uso y disfrute de las instalaciones acuáticas a 
toda clase de personas. No quiero olvidar la gran 
mejora que para el mundo de la discapacidad se 
ha realizado en este complejo, un ejemplo: los 
vestuarios, totalmente adaptados. Todos aquellos 

que trabajamos, ya sea como voluntarios o como 
técnicos, queremos agradecer el gran esfuerzo 
realizado por el Ayuntamiento de Sant Jordi y 
muy especialmente a su alcalde el Sr. Tena que, 
a su vez, subvencionó una paella, cocinada por 
la Esther Beltrán, madre de una de nuestras 
voluntarias, y que fue del agrado de todos los 
asistentes. Por último mi agradecimiento a Esther 
Santos, coordinadora del Club Bamesad, por estas 
iniciativas de convivencia tan enriquecedoras que 
hacen más grande el mundo del deporte adaptado. 
Deseamos seguir contando con estas iniciativas, 
así como con la amabilidad y la generosidad del 
Ayuntamiento de Sant Jordi, para la celebración 
de dicha jornada en años próximos. No dudo de 
que así será.

Fiesta de fin de temporada 
del Club Bamesad 

BAMESAD.  Club Bamesad de Cocemfe Maestrat

Rafael Mingo, Técnico-Voluntario del club Bamesad de Cocemfe Maestrat
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ESPORTS

El debut se saldó con un empate que vale su pase 
a la final del Trofeo de l’Avellà de Catí. Con dos 
sesiones preparatorias el equipo disputó su primer 
partido de la pretemporada. El primer tiempo 
prometedor al dominar en juego y resultado. El 
segundo tiempo todo lo contrario, al hundirse 
totalmente físicamente, algo normal al no haber 
entrenado todavía.
Los albiazules en fase de formación y a la espera de 
cerrar la plantilla, formaron con un 4-1-4-1. 
Comentaba la semana pasada la posible 
incorporación de un cuarto fichaje, se trataba de un 
portero, pero de momento pese a ser petición del 
entrenador, no se realizará esta incorporación ya 
que lo prioritario sigue siendo un central. Sí se ha 
producido la incorporación del delantero Raúl que 
también regresa a casa tras su paso por el Canet. 
El presupuesto manda y parece que no llega para 
cubrir todas las necesidades, lo curioso es que 
haya incorporaciones que no son peticiones del 
entrenador.
Como mucho si llega, será el central y habrán 
llegado tres de los cuatro puntales con los que se 
quería construir la columna vertebral del equipo.
Fichar con una economía tan ajustada es muy 
difícil, y más en la zona en la que nos encontramos, 
ya que traer un jugador de fuera implica un 
sobreesfuerzo económico. 
Además, está el handicap que durante el verano 
una persona ha ido tocando jugadores en nombre 
del Vinaròs encareciendo el precio.
Durante el verano ha habido reuniones y contactos 
entre el club y el fútbol base, la primera reunión 
promovida desde el consistorio. Después, tras los 
tira y afloja, parece que hay un principio de acuerdo 
y el fútbol base llevará todos los equipos menos 
la primera plantilla, incluyendo el nuevo Athletic 
Vinaròs, cuyo presidente es Goyo González y su junta 
esta formada por miembros del fútbol base. El Vinaròs 
se hará cargo de los emolumentos del entrenador, 
que será Asensio y dirigió al juvenil la temporada 
pasada. (Todo esto debería haberse refrendado en la 
junta que se celebró a mitad semana). 
Se ha rumoreado también durante el verano la 
llegada de un posible espónsor, algunos rumores 
lo relacionan con el sector inmobiliario y otros con 
el proyecto Castor. Particularmente yo no lo creo, 
ojalá sea cierto, pues según el presidente hace falta 
un espónsor para cubrir la temporada. 
Otro rumor son unas supuestas declaraciones 
que yo no he oído del presidente, que dice que el 
objetivo es subir a Tercera. Si las ha realizado son 
muy atrevidas y ponen en un aprieto al entrenador. 
Pisemos con los pies a tierra, primero asegurar la 
permanencia y asentarse en la categoría, luego los 
resultados dirán. Los dos puntales que han llegado 
son muy buenos pero hace falta algo más no sólo 
para subir, sino incluso, para no sufrir.
Se ha vuelto a quedar en el tintero los amistosos 
y falta saber cómo quedan confeccionados al final 
los grupos de preferente tras ascender el Acero a 
Tercera. 

Partido correspondiente al XXXVI Torneo 
L’avellà disputado en Catí entre el equi-
po local y el Vinaròs, equipos que ascen-
dieron a Preferente al quedar la pasada 
temporada campeón y subcampeón de 1ª 
Regional.
Los langostineros demostraron tener un 
conjunto más homogéneo y mejor pre-

parado que su rival, adelantándose en el 
marcador con un bonito tanto de Espino-
sa. En cambio el segundo periodo domi-
nó más el equipo local, dando la vuelta al 
marcador con dos goles de Quique, pero 
en el último suspiro del encuentro un go-
lazo de cabeza de Alex Bueno clasificó al 
Vinaròs para la final del torneo.

El Vinaròs, finalista del Trofeo L’avellà
FUtBol.  Primera Categoría Regional

Gaspar Redó
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FUtBol.  Escuela de Fútbol Futur 09 

ESPORTS

Julio
El sábado 23, finalizó el II Campus de Futbol Futur 
09, con la participación del concejal de Deportes, 
que tras unas palabras, hizo entrega de los 
diplomas a los alumnos.

Agosto
El sábado 13 de agosto por la mañana, se reali-
zará reuniones informativas con los familiares de 
los alumnos inscritos, para informar del funciona-
miento del club y de la próxima temporada, donde 
habrá una categoría más, infantil. 
Informaremos vía SMS y en la web del club, de los 
horarios de las reuniones, ya que cada categoría 
tendrá su horario.
Se informará de los horarios de los entrenos, 
que seguramente serán los mismos que esta 
temporada, martes y jueves de 17:30h a 19h 
para los nacidos entre 2000 y 2006. Para la nueva 
categoría, infantiles (1998 y 1999), será de 19h a 

20:30h, los lunes, martes y jueves.

septiembre
El Club Esportiu Futur 09 Vinaròs tiene abiertas 
las inscripciones para la próxima temporada que 
dará comienzo el 1 de septiembre. Infórmate de 
los descuentos, interesantes formas de pago y una 
categoría más.  
Se mantienen las formas de pago, es decir, 
"matricula + cuotas mensuales", que estarán 
claras desde un principio, sin sorpresas. Te puedes 
inscribir, y no se paga nada hasta el 15 de agosto. 
Se incluye la ropa deportiva necesaria para los 
entrenos y partidos. 
Para más información y obtener la ficha de 
inscripción, puedes visitar www.escolafutur.
es, o bien acudir a la oficina "Aguilera 5", situada 
en Plaza San Valente, nº 11 bajos de Vinaròs. 
También puedes consultar tus dudas en el teléfono 
692.182.062 o por email, info@escolafutur.es. 

El tenista vinarocense, que milita en las 
filas del Club de Tenis Vila-real, confirma así 
su progresión, al alcanzar la final de este 
afamado torneo.
Durante toda la semana se ha venido 
celebrando en las instalaciones del Club 
de Campo del Mediterráneo de Borriol el 
campeonato TTK Warriors Tour, este torneo 
se encuentra incluido dentro de un circuito 
nacional que tendrá su última prueba en 
las instalaciones del club SEK de Madrid 
a primeros de septiembre; los siguientes 
torneos del circuito son Bilbao, Granada, 
València y Vigo.
La participación en este campeonato ha 
sido de gran nivel, destacando jugadores 
llegados de todas partes de España. Los 
participantes de nuestra Comunidad se 
han colado en la mayoría de las finales, 
destacando al jugador de nuestra provincia, 
Joel Ferrer que disputó la final frente al 
reciente Campeón de España de dobles 
infantil, Jorge López en un duro partido. 
Las finales se han disputado a partir de las 
10 horas de la mañana y las instalaciones 
como siempre se encontraban en perfecto 
estado y los jugadores demostraron con 
su juego el nivel tenístico que hay en 
estos momentos en España, siendo estos 
jugadores los que en un futuro tomarán el 
testigo de la Armada.

El Club de Pesca Deportiva “La Lubina” celebró, 
este sábado día 23 de julio, otro concurso más 
correspondiente al Campeonato social del año 
2011, en la costa norte “el roque”,  desde las 20:00 a 
las 08:00 horas, en la modalidad de parejas. 
Con una muy buena participación de socios y con 
gran deseo de la práctica de la pesca, las capturas 
fueron escasas y desiguales para los pescadores, 
siendo al final los siguientes ganadores:
1º - Edgar Rodriguez y Miguel Beltran

2º - Angel Alcacer y Javier Beltran
3º - Ricardo Arrufat y Jose Luis Bas
Pieza de mayor peso: A. Carrasco Romero y A. 
Carrasco Sanz (sargo de 715 gramos)
Os emplazamos para el próximo concurso que 
se realizará el próximo día 03 de septiembre en 
la costa norte “el roque”, de las 20:00 a las 08:00 
horas, en la modalidad de parejas. Solo queda 
desear a todos los socios que pasen unas buenas 
vacaciones.

Julio, agosto y septiembre
Con la entrega de diplomas por parte de Luis Adell, Concejal de Deportes del Ayuntamiento 
de Vinaròs, se dio por cerrado el campus de 2011

Club Pesca Deportiva “La Lubina”

PESCA.  La Lubina

Campeonato 
social del 
2011, en la 
costa norte 'el 
Roque'

Joel Ferrer, subcampeón 
infantil en el Nacional TTK 
Warriors Tour
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tRIAtlÓ.  
Club Triatló Jiji-Jaja Vinaròs

ESPORTS

news@vinaros.net

NAtACIÓ.  Club Natació Vinaròs-Cala Montero

7 medalles va aconseguir el Club 
Natació Vinaròs – Cala Montero 
a la piscina municipal de Sedaví. 
Un total de 300 nadad@rs, 
representant 37 equips de la 
Comunitat Valenciana, van 
acudir els 23 i 24 de juliol al 
Campionat Autonòmic d’estiu 
de la categoria infantil. El Club 
Natació Vinaròs - Cala Montero 
ho va fer amb 10 nadad@rs, -Laia 
Casanova, Jesús Sancho, David 
Miranda, Alex Sebastià, Hèctor 
Segura, Manolo Beltrán, Dany 
Brites, Albert Castañeda, Toni 
Bordes i Aroa Guadix-.
David Miranda, medalla d’or en 
els 1.500m. lliures i bronze en els 

400m. lliures.
Jesús Sancho, medalla de plata 
en 100m. esquena i bronze en 
200m. esquena.
Hèctor Segura medalla de 
bronze en 100m. esquena.
Dany Brites medalla de bronze 
en 200m. braça.
Albert Castañeda medalla de 
bronze en 100m. lliures.
Felicitar als nadad@rs del Club 
Natació Vinaròs – Cala Montero 
per estes jornades d’esforç que 
han situat al nostre club en una 
magnífica huitena posició en 
categoria masculina i dotzena 
posició en femenina dins del 
rànquing autonòmic infantil.

Quatre membres del Club Triatló Jiji-
Jaja Vinaròs van participar al Triatló 
de Castelló el passat 10 de juliol. En 
aquesta primera edició es van reunir 
més de 900 triatletes en alguna de 
les tres modalitats proposades per 
l’organització: Triatló Olímpic, Triatló 
Sprint i Triatló de la Dona.
Toni Bordes va fer un temps total de 
01:04:52 en la distància Sprint. I en 
la distància Olímpica Josep Pomada 
va fer 02:04:30, Santi Matamoros 
02:09:17, Vicente Moliner 02:11:52 i 
Marc Garcia 02:18:37.

Campionat  Autonòmic infantil d’estiu
Club Natació Vinaròs – Cala Montero

Triatló de Castelló
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El pasado sábado 16 de julio se celebró en Amposta un 
campeonato de taekwon-do en la modalidad de técnica, 
conocido como “pumses”.
En dicha competición participaron taekwondistas del 
gimnasio San Francisco de Vinaròs, demostrando un 
buen nivel y logrando un total de 11 copas y medallas, 
entre los 19 representantes de dicho gimnasio. Desde 
aquí queremos felicitarles a todos, ya que era la 
primera vez que competían y animarles para que sigan 
esforzándose para poder cosechar muchas más victorias. 
¡Muchas felicidades!

Espectacular Campus de  
fútbol “Jordi Pablo”
Gran éxito del II Campus de fútbol Jordi Pablo, ha 
finalizado la primera semana del campus y todos 
los participantes se lo han pasado en grande, los 
niños han estado dirigidos por monitores titulados 
y como no con la presencia de Jordi Pablo Ripollès, 
a todos los participantes se les ha hecho entrega 
de 2 camisetas y  2 gorras, durante las jornadas 
del campus se les ha suministrado bebida Isostar, 
fruta y a la finalización de cada jornada se les ha 
entregado algo de comer. Durante la semana han 
disfrutado del fútbol y además se han refrescado 
en la piscina. Muchos nos han solicitado que 
continuáramos con el campus en el mes de agosto 
ya que nos han dicho que habían estado en otros 
campus en años anteriores y esto había sido una 
sorpresa enorme. Pero tenemos que pensar que 
el mes de septiembre empieza la temporada y 
los niños tienen que disfrutar un poco de otras 
actividades. Les informaremos la próxima semana 
de la finalización del Campus.  

Buenas vibraciones para la 
temporada 2011/2012
 Muchos son los nuevos alumnos que se han 
inscrito a la Escuela Futbol Base Vinaròs, alumnos de 
los pueblos de alrededor que han elegido nuestra 

escuela (por algo será). Para esta temporada 
integraremos un nuevo club  a nuestra escuela, el 
Ath. Vinaros amateur, para que los jugadores que 
acaban del juvenil puedan continuar juagando al 
fútbol, también seremos ambiciosos y buscaremos 
en la primera temporada el ascenso a Primera 
Regional.  Les recordamos que están abiertas 
las inscripciones para jugar en la Escuela Fútbol 

Base Vinaròs la temporada 2011/2012, gratuidad 
para los alumnos nacidos en  2006-2007, para más 
información pueden llamar al tel. 636413803 o en 
la web www.futbolbasevinaroscf.com.  Para el resto 
de alumnos ya pueden pasar por el banco Barclays 
para hacer el ingreso de 100 euros que es la 
inscripción. Para más información, telf. 636413803 
o en la web www.futbolbasevinaroscf.com

FUtBol.  Escola Futbol Base Vinaròs C.F.

tAEkwoNDo.  

Campeonato de Taekwondo
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Venta de tikets   degustación langostinos y pastelería
El miércoles día 3 de agosto estaran a la venta los tikets para la degustación de langostinos y de 

pastelería en la oficina de turismo. Acto  que se celebrara  el 11 de agosto de 2011.

D. EDUARDO ESCRIG SALVADOR, Coordinador de 
Recaudación Ejecutiva del  Servicio Provincial de 
Gestión, Inspección y Recaudación de la Excma. 
Diputación de Castellón.
HACE SABER:  De conformidad con lo esta-
blecido en el artículo 107 del Real Decreto 
939/2005, de 29 de julio, por el que se aprueba 
el Reglamento General de Recaudación, se han 
iniciado los trámites de venta mediante adju-
dicación directa, del bien inmueble propiedad 
del obligado al pago al Ayuntamiento de VI-
NARÒS, la mercantil HERMANOS SERRET, S. L.  
con CIF B12012548.
De conformidad al artículo 101. 1 del Reglamento 
General de Recaudación  y 75. 7º de la Ordenanza 
de Gestión, Inspección y Recaudación de los 
ingresos de derecho público municipales cuya 
gestión haya sido delegada en la Diputación 
de Castellón, no se admitirán ofertas que no 
superen el cuarenta por ciento de la valoración 
del inmueble por haber resultado desiertas de 
postores, tanto las dos licitaciones de la subasta 
celebrada el día 25 de mayo de 2011, como la 
venta mediante adjudicación directa publicada 
en el BOP Nº 70 de 7 de junio de 2011.
Se pone en conocimiento de los posibles 
licitadores, que  DESDE EL DIA SIGUIENTE DE 
LA PUBLICACION DEL PRESENTE ANUNCIO 
EN EL BOLETÍN OFICIAL DE LA PROVINCIA DE 
CASTELLON HASTA EL DIA 5 DE SEPTIEMBRE DE 
2011, podrán presentar ofertas para la adquisición 
por adjudicación directa del bien inmueble que  a 
continuación se describe:
“RUSTICA.- Heredad tierra huerta sita en término 
de Vinaròs, partida Capsades, de cabida treinta 
y siete áreas, setenta centiáreas, linda Norte, 
Agustín Baila; Sur, Manuel Forner; Este, Camino; y 
Oeste, Josefa Llatser. Tiene derecho a regar un día 

y medio a la semana del pozo noria enclavado en 
el resto de que procede propiedad de Don José 
Conde Ortí. En la finca hay ubicado un almacén o 
nave comercial o industrial para la fabricación de 
muebles.
Esta finca esta inscrita en el Registro de la 
propiedad de Vinaròs al folio 3, libro 83 de Vinaròs, 
finca número 5236.
Datos de la finca según Certificación Catastral 
descriptiva y gráfica que obra en el expediente:
Referencia Catastral:  4826805BE8842N0001TM.
Localización: CM CAPSADES, 13 de Vinaròs.
Uso local principal: INDUSTRIAL
Superficie suelo: 4273 m2
Superficie construida: 3272 m2 
Linderos:
-	 CL PROYECTO 08 12
-	 CL PROYECTO 08 4 N2-6
-	 CM CAPSADES 15 (D)
-	 CL PROYECTO 08 10
-	 CL CAPSADES 11”
VALORACION DEL BIEN EMBARGADO: QUINIENTOS 
SESENTA Y CINCO MIL QUINIENTOS CINCUENTA 
EUROS (565.550,00 €).
TIPO: La oferta mínima admisible es  de 
DOSCIENTOS VENTISEIS MIL DOSCIENTOS 
VEINTE EUROS (226.220,00 €).
CARGAS PREFERENTES: No constan en el 
expediente.
DEPOSITO: El depósito deberá constituirse 
mediante cheque bancario o talón conformado a 
favor del Servicio Provincial de Gestión, Inspección 
y Recaudación de la Excma. Diputación de 
Castellón y su importe   asciende a la cantidad 
de CUARENTA Y CINCO  MIL DOSCIENTOS 
CUARENTA Y CUATRO EUROS (45.244,00 €).
Los títulos de que se dispone son los que obran en 
el expediente, aviniéndose los licitadores a dichos 

títulos, que podrán ser examinados desde el día de 
la publicación del presente anuncio en el “Boletín 
Oficial de la Provincia”, y hasta el día en que finalice 
el plazo para presentar ofertas en la Dirección del 
Servicio de Gestión, Inspección y Recaudación de 
la Excma. Diputación Provincial, sito en Avda. Vall 
d’Uixó, nº 25 de Castellón de la Plana y en horario 
de 9’00  a 14,00 horas.
Las  ofertas se presentaran en sobre cerrado  
que incluirá  en  su interior, además de la oferta  
económica debidamente  detallada, fotocopia del 
N.I.F.  y  en su exterior se acompañara  un  talón 
conformado  a  favor del Servicio  Provincial  de  
Gestión, Inspección  y  Recaudación  de la Excma.  
Diputación  de Castellón por un importe mínimo de  
CUARENTA Y CINCO MIL DOSCIENTOS CUARENTA 
Y CUATRO EUROS (45.244.00 €), en concepto de 
depósito para poder participar en la licitación 
Asimismo, se advierte que, si el que resulte 
adjudicatario no satisface el precio de remate 
en el plazo de quince días, se aplicará el importe 
del depósito constituido a la cancelación de las 
deudas objeto del procedimiento, sin perjuicio de 
las responsabilidades en que pueda incurrir por los 
perjuicios que ocasione la falta de pago del precio 
del remate.
En caso de existir derechos de tanteo y retracto, la 
adjudicación quedará en suspenso hasta que se dé 
cumplimiento a los requisitos legales exigidos en 
los respectivos derechos de adquisición preferente.
La apertura de las ofertas tendrá lugar a las 9:30 
horas del día 7 de septiembre de 2011 en el 
Salón de Sesiones de Excma. Diputación Provincial, 
sita en Plaza las Aulas, 7 de Castellón de la Plana. 

Castellón a 19 de julio de 2011.
El Coordinador de Ejecutiva,

               Fdo.: Eduardo Escrig Salvador

Ayuntamiento de Vinaros informa:

ANUNCIO DE VENTA MEDIANTE ADJUDICACIÓN DIRECTA
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Sus afligidos esposa, hijos, nuera, nietos, 
cuñado, sobrinos, suegros y restante 

familia te recordarán siempre con cariño.

1er aniversario

Emilio Fonollosa Pla
Que falleció cristianamente en 
Vinaròs el día 31 de julio de 

2010 a los 91 años.

Pregueu a Déu per l'ànima de

Pilar Sancho Esteller

D.E.P.

Que va morir cristianament a 
l'edat de 86 anys, 

el dia 25 de juny de 2011

Mare, quasi fa un any que se n’ha anat el pare, encara 
no ens haviem recuperat de la seua repentina pèrdua, 
i ara te’n vas tu també. Però la teua falta és diferent, 
dins de la pena que sento, a mi, m’ha alegrat, perquè 
sé que ara, esteu juntets, i perquè no m’agradava gens 
vore’t com estaves, en aquella cadira de rodes, que tan 
et limitava. Potser que qui estigue llegint això dirà ¡Però 
què diu esta filla! Però no els estranye a ningú. Tu ja 
estaves molt apagadeta, ni ens coneixies, i per a viure  
així , quasi com un vegetal, m’estimo més que visques 
com un angelet.
La vostra falta ja és per a sempre, però sempre estareu 
en el nostre record.Per això heu sigut els nostres pares. 
Un besito als dos, de la vostra familia que sempre us 
recordarà amb molt de carinyo.
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TELÈFONS D’INTERÉS
Ajuntament 964 40 77 00
Aigües de Vinaròs 964 40 77 67
Ambulatori (cita prèvia)
Ambulatori (urgències)

964 47 75 00
964 45 57 57

Biblioteca 964 45 95 90
Casal Jove 964 40 03 14

Contribucions  964 45 47 52
Cultura  964 40 79 61
Creu Roja Vinaròs                964 45 94 64    
Ecoparc / Recollida de mobles  964 40 78 03
Emergències 112
Emergències ambulància                670 00 89 32
Ermita de Vinaròs                964 45 68 47
Escola d’Art 964 45 38 02
Escola de Música 964 45 62 03

Gruas y taxis Jaime Bas, S.L. · 24 horas 964 40 11 11
Guàrdia Civil 964 40 71 40
Hisenda 964 40 22 11
Hospital (centraleta i habitacions) 964 47 70 00
Hospital (cita prèvia) 964 47 71 60
Infodona 964 45 64 52
Informació i Turisme/OMIC 964 45 33 34
INSS (Seguretat social) 964 45 13 50
ITV 902 12 00 13
Participació Ciutadana 900 50 63 76
Patronat d’Esports 964 45 46 08
Patronat de Turisme 964 45 52 53
Policia Local 964 40 77 04
PROP 964 456 234 / 012
Ràdio Taxi Vinaròs 964 45 51 51
Recollida d’animals perduts 964 45 00 07
Registre civil 964 45 28 77
Registre de la propietat 964 45 18 14
SERVEF (Oficina d’ocupació) 964 45 05 16
Serveis Socials 964 45 00 75
Taxi Lorca 600 600 333
Víctimes de la violència de génere 016

Parròquia arxiprestal de l’Assumpció: Laborals: 9.00 i 20.00 h. 
Festius: 9.00, 12.00 i 20.00 h. Los domingos en la Capilla del Camping: 19 h
Convent Divina Providència: Laborals: 19.30 h. Festius: 9.30 h
Parròquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. Dissabte: 19.30. 
Diumenge: 9.00, 11.30 i 19.30h
Sant Roc: Dissabte: 20.30h (juliol i agost)
El Carme dels Mariners: Festius: 10.15 h
Residència de Sant Sebastià: Laborals: 9.00 h. Festius: 10.00 h
Església Evangèlica (St. Josep 69): Diumenges: 11.00 h, Dimarts estudi 
bíblic: 20 h 
Església Evangèlica (av. Tarragona): Dijous: 20.30 h. Diumenge: 11.00 h 

HORARI DE MISSES

AUTOBUSOS
 VINARÒS - BARCELONA
De dilluns a divendres: 5.55, 6.55, 8.35, 13.15, 15.15 i 17.15. 
Cap de setmana i festius: 6.55 i 17.15
BARCELONA - VINARÒS
De dilluns a divendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.00, 19.30 i 21.30. 
Dissabtes: 11.00, 16.30  i 21.30 Diumenges i festius: 11.00 i 21.30. 
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE
 VINARÒS-CASTELLÓ
Per autopista diari: 8.30, 15.00 i 22.00 (Av. Llibertat i Hospital)
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.20, 13.20 i 19.05 (Av. Picasso) 
Per N-340 diumenges i festius: 13.20 i 18.50 (Av. Picasso)
Tots els autobusos surten 10 min. abans del parc de les Caterinetes
CASTELLÓ-VINARÒS
Per autopista diari: 6.20, 13.00 i 20.10 (arribada Hospital, 
Picasso). Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.15, 13.20 i 19.00 
(arribada Av. Picasso). 
Per N-340 diumenges i festius: 8.50 i 16.20 (arribada Av. 
Picasso)
*Confirmeu l’horari al 964 40 19 36 · AUTOS MEDITERRÁNEO VINARÒS-MADRID

MADRID-VINARÒS

Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 02 09 99 · AUTO 

 VINARÒS-SARAGOSSA
Diari: 7.00 i 15.30
SARAGOSSA-VINARÒS
Diari: 10.45 i 15.30
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · 

 VINARÒS-CASTELLÓ (continua a València)
De dilluns a divendres: Vinaròs 7.30, Castelló 8.45, València 
9.45
Dissabtes: Vinaròs 7.30, Castello 9.30,València 10.30
 VALÈNCIA-CASTELLÓ-VINARÒS
De dilluns a divendres: València 13.30, Castelló 15.00, Vinaròs 
17.00
Dissabtes: , València 14.00, Castello 15.00,Vinaròs 17.00
 VINARÒS-TORTOSA
De dilluns a divendres: 5.55, 7.00, 7.45, 10.30, 13.00, 15.00, 
15.30, 17.00, 18.00, 19.00 i 19.45
Dissabtes: 7.00, 7.45, 9.00, 10.30, 15.30, 17.00 i 18.30
Diumenges i festius: 7.00, 9.00, 15.30 i 17.00
TORTOSA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.15, 8.25, 11.30, 13.15, 14.25, 14.30, 
14.45, 17.30, 19.00, 19.05, 19.45, 21.15 i 23.15
Dissabtes: 6.15, 8.25, 10.35, 13.15, 14.25, 17.00, 19.00 i 19.05
Diumenges i festius: 10.35, 13.15, 14.25, 18.30, 19.00 i 19.05
 VINARÒS-ULLDECONA-STA. BÀRBARA-TORTOSA
De dilluns a divendres: 8.45 
TORTOSA-STA. BÀRBARA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 14.45
 VINARÒS-ULLDECONA-LA SÉNIA-ROSSELL
De dilluns a divendres: 12.30 i 17.00 
ROSSELL-LA SÉNIA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.17 i 7.30
Parada: Av. Llibertat

 VINARÒS (AV. PICASSO) - ST. MATEU - CATí ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO

VINARÒS HOSPITAL ST. JORDI TRAIGUERA CANET LA JANA ST. MATEU XERT ANROIG CATÍ
8.00 8.05 8.20 8.30 8.35 8.55 Continua a Morella
13.30 13.35 13.50 14.00 14.10 14.35 14.20
16.00 16.05 16.20 16.30 16.40 16.55 Continua a Morella
18.15 18.20 18.35 18.45 19.00 19.10 19.25 19.45 19.50 20.00

CATí - ST. MATEU - VINARÒS  (AV. LLIBERTAT I CATERINETES) ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO

CATÍ ANROIG XERT ST. MATEU CANET LA JANA TRAIGUERA ST. JORDI HOSPITAL VINARÒS
6.30 6.40 6.45 7.00 7.25 7.35 7.40 7.45 8.00 8.10

Sortida de Morella 8.00 9.00 9.15 9.25 9.35 9.50 10.00
14.45 15.00 15.10 15.20 15.35 15.45

Sortida de Morella 16.00 17.00 17.15 17.25 17.35 17.50 18.00

AUTOBUSOS VINARÒS - BENICARLÓ - PENÍSCOLA
      VINARÒS (Església)-BENICARLÓ-PENÍSCOLA
6.45, 7.30, 8.00, 8.30, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 
12.30, 13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 
17.30, 18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30 i 22.00
*Els autobusos surten 10  minuts abans del Parc de les 
Caterinetes

PENÍSCOLA-BENICARLÓ-VINARÒS (Av. Llibertat i Caterinetes)
7.30, 8.15, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 12.30, 
13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 17.30, 
18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30, 22.00, 22.30 i 
23.00. *Tots els autobusos tenen parada a l’Hospital

AUTOBUSOS URBANS

Telèfon de confirmació d’horaris: 902 24 02 02

TRENS A BARCELONA TRENS A CASTELLÓ I VALÈNCIA 

 7.10
 11.25

 14.31
 15.38
 18.20
 18.36
18.52
 21.29

22.02

VINARÒS BARCELONASORTIDA
Reg. Exp.
Talgo

Talgo
Alaris
Arco
Talgo
Reg. Exp.
Alaris

Talgo

 10.06
 13.41

 16.37
 17.39
 20.51
 20.51
 22.08
 23.46

23.58

diari
diari

diari
diari
diari
diari
diari

diari

diumenge

NO dg.

 8.00
 9.31
 8.10
 11.00
 12.00
 13.25
 15.00
 17.00
 18.45
 19.00
19.33

Arco
Reg. Exp.
Regional
Alaris
Talgo
Regional
Talgo
Talgo
Regional
Alaris
Reg. Exp.

 9.55
 12.19
 8.27
 12.52
 13.49
 13.55
 16.47
 18.57
 19.02
 21.28
22.28

diari
diari

diari
diari
diari
diari
diari

diari
diari

dissabte

sortida de

Talgo
Regional
Talgo
Alaris
Regional
Arco
Reg. Exp.
Talgo
Alaris
Regional
Talgo

diari
diari

diari
diumenge

diari
diari
diari
diari
diari

diumenge

diari

només fins a Tort.

 7.20
 8.28
 9.56
 12.19
 12.53
 13.50
 13.56
 16.48
 18.58
 19.03
21.29

Reg. Exp.
Reg. Exp.
Arco
Reg. Exp.
Alaris
Talgo
Reg. Exp.
Talgo
Talgo
Reg. Exp.
Alaris

 8.14
 9.21
 10.34
 13.18
 13.37
 14.25
 14.48
 17.25
 19.40
 19.56
22.10

diari
dissabte

diari
diari
diari
diari
diari
diari

diumenge
diari

diari
només fins a Tort.

ARRIBADAARRIBADA VINARÒSBARCELONA SORTIDA VINARÒS CASTELLÓ
 9.05
 10.17
 11.21
 14.18
 14.30
 15.15
 15.48
 18.21
 20.25
 20.50
23.02

VALÈNCIA
 09:52
 10.35
 12.57
 15.05
 16.10
 16.50
 17.00
 17.07
 20.50
 20.10
20.19

VALÈNCIA
 10.41
 11.30
 13.50
 15.51
 17.10
 17.44
 17.57
 18.00
 20.48
 21.02
21.20

CASTELLÓ
 11.25
 12.29
 14.31
 16.36
 18.10
 18.19
 18.52
 18.35
 21.28
 21.53
22.02

VINARÒS

diumenge
procedeix d’ Ulldec.

procedeix de Tort.

Arribada asortida de Arribada a sortida de Arribada a Arribada a sortida de sortida de Arribada a

procedeix de Tort.

NO ds.-dg.

només fins a Tort.

només fins a Ulldecona

Cerrajero 24h ·  Vimar 667 60 70 86

 ZONA NORD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 8.10, 
9.15, 9.55, 11.05, 11.45, 12.55, 13.35, 14.45, 15.25, 16.35, 17.15, 
18.25, 19.05, 20.15
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 7.30, 8.30, 9.35, 
10.15, 11.25, 12.05, 13.15, 13.55, 15.05, 15.45, 16.55, 17.35, 18.45, 
19.25, 20.35
DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 9.10, 
9.50, 11.00, 11.40, 12.50, 16.40, 17.20 i 18.30
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 9.30, 10.10, 11.20, 
12.00, 13.10, 17.00, 17.40 i 18.50

 ZONA SUD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 7.50, 8.50, 10.35, 
12.25, 14.15, 16.05, 17.55, 19.45
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. 
Llibertat): 8.00, 9.00, 10.50, 12.40, 14.30, 16.20, 18.10, 20.00

DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 10.30, 12.20, 18.00
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. 
Llibertat): 9.00, 10.45, 12.35, 16.30, 18.15

(*)Els diumenges i festius només hi haurà servei durant els mesos de juliol i agost

00,30 10,30 16,00Vinaròs
07,00 17,30 22,35Madrid

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

01,00 08,00 15,00Madrid
07,55 15,10 21,35Vinaròs

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

Cerrajero 24h ·  La solución rápida 627 849 392

Consell Municipal de Formació de Persones Adultes: 
964 45 30 44
964 40 74 93

Centre de Formació de Persones Adultes “Llibertat”: 

Gas butà 964 45 11 24

FARMÀCIES DE GUÀRDIA
HORARI DE GUÀRDIES

de 8 a 24 hores · Fora d’aquest horari 
contacteu amb la Policia Local: Tel. 964 407 704

30 juliol TORREGROSA av. Llibertat, 9

31 juliol MARTíNEZ av. País Valencià, 15

1 agost FERRER pl. Sant Antoni, 39

2 agost ROCA c. Sant Francesc, 6

3 agost GUIMERÀ pl. Parroquial, 11

4 agost ADELL av. Pius XII (cant. Picasso)

5 agost SANZ c. Pont, 83



32

30  juliol  2011


	Vinaròs, núm. 2694
	A la llum de la Lluna en imatges
	Sumari
	Actualitat
	Societat
	Fotonotícies

	Cultura
	Opinió
	Pesca / Andrés Albiol
	Esports
	Tauler Municipal
	Esqueles
	Agenda


